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Zapisnik 

Sa IX (devete) redovne sednice Skupština opštine Dragas , odrzane datuma: 25.09.2024 

 
Dnevni red 

 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice Skupštine 

2. Predlog odluke za usvajanje budžeta opštine Dragaš za 2025. godinu i procene za 2026. i 

2027. godinu, 

3. Predlog odluke za davanje na dugoročno korištenje opštinske imovine, 
4. Eventualno 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav predsjedavajuće! Pozdrav odbornici, zamenici predsednika opštine, direktori 

direkcija, sve prisutne u sali, medije i sve građane opštine Dragaš! Dobrodošli na devetu redovnu 

seednicu za 2024. godinu ! Vjerujem da ste svi prihvatili materijal. Prije nego što stavimo na glasanje, 

želi li neko govoriti? 

Uran Halimi : Pozdrav, poštovani delegati, građani opštine Dragaš, svi prisutni! Što se tiče dnevnog 

reda, o tome smo razgovarali na prošloj sednici, a juče smo u KPF-u imali tačku dnevnog reda koju 

sam tražio da se stavi na dnevni red. Naišao sam na podršku i predsjedavajućeg i pozicije u tom slučaju. 

Izglasano je i većinom glasova. Predsedavajući, u stvari imam ponovo isti zahtev, formiranje Komisije 

za ispitivanje održavanja vozila opštine. To je isti zahtjev, kao i na prošloj sjednici, pošto je ostao na 

pola i sada ga treba vratiti na nultu tačku. Hvala vam puno! 

 

Nedžmidin Sejdilar: I ja podržavam predlog g.Halimija u vezi formiranja komisije koja treba da ispita 

navode o zloupotrebi fonda povezanog za održavanje opštinskih vozila. Ja sam se takođe javio u vezi 

sednica koja nema kvoruma za tačku eventualno, građani su zabrinuti, neznaju šta se dešava u našoj 

opštini. Predlažem izmenu i dopunu dnevnog reda. Da stavimo tačku eventualno kao dsrugu tačku 

dnevnog reda, pa posle ćemo razmatrati i budžet i ostale stvari. U vezi budžeta ako ne obezbedite 

glasove, mi ćemo iz opozicije vam pomoći. Kako ne bi ostali pobogli kod tačke eventualno, tražim od 

vas, izmenu dnevnog reda. Da prva tačka nakon proceduralnih izveštaja bude eventualno, pa ostalo. 

Krajnje je vreme da delegatime date pravo da postavljaju pitanja izvršnoj vlasti, pitanja za koja su 

građani zabrinuti. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Da li još neko želi da razgovara o dnevnom redu? Ako nema, onda je to bio 

prijedlog Urana Halima da i na prošlom sastanku ovu Komisiju izglasaju svi članovi skupštine . Ali, 

znate kako su se stvari odvijale do te mjere da je prostorija ostala bez kvoruma. Zato to nisam stavila 
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na dnevni red. Ali, i vi ste to dali kao predlog, onda ćemo ovu tačku staviti na glasanje. Što se tiče 

Sejdilara , eventualnu tačku treba staviti nakon zapisnika, nije da ne želim da se o toj tački odlučuje, ali 

ja sam pogledao sve skupštine opština i nijedna skupština nema eventualnu tačku prije glavnih tačaka. 

Možeš mi dati isto. Ako ćemo eventualnu tačku staviti na prvo mjesto, onda većina poslanika neće doći 

i hoćemo li onda moći da počnemo sednicu. Dakle, ja ću lično ostaviti ovu eventualnu tačku na kojoj 

je bila tokom 18 godina zasjedanja. Ili ćemo to uopće staviti na glasanje? U redu . Tada već znate tačke 

dnevnog reda. Ko je za prijedlog Urana Halima , formiranje Istražne komisije za održavanje vozila? 

Ima li prigovora? Uzdržani? Sa 13 glasova za i 13 protiv, onda sam primoran da koristim dupli glas. 

Biće protiv. Tačka koju je predložio Urani Halimi neće biti tačka dnevnog reda. Zatim, nastavićemo, 

eventualna tačka će biti prijedlog Nedžmidina Sejdilar . Ko je za to da se eventualna tačka unese kao 

druga tačka dnevnog reda, nakon zapisnika? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 11 glasova za, 14 protiv 

i nula uzdržanih, čak ni ova tačka ne prolazi. Zatim stavljamo dnevni red na glasanje, bez izmjena. Ko 

je za? Ima li prigovora? Ima li apstinencije? Sa 14 glasova za, 11 protiv i nula suzdržanih, usvajamo 

dnevni red. Zatim počinjemo od prve tačke: Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka. Ko će 

govoriti? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 14 glasova 

za, nula protiv i nula suzdržanih, usvajamo prvu tačku dnevnog reda. Počinjemo od druge tačke: 

Predlog odluke za usvajanje budžeta opštine Dragaš za 2025. godinu i procene za 2026. i 2027. godinu, 

otvaram raspravu. 

Shpetim Hajredini: Pozdrav, izvršna vlast, sabornici, dragi građani Dragaša! Naravno, u ovom trenutku 

uopće neću započeti svoj govor o budžetu. Ja ću se pozabaviti tom tačkom i zahtjevom koji je Uran 

uputio. Iznenađen sam kako se to dešava u roku od dvije-tri sedmice od prošle sjednice, gdje je ovaj 

prijedlog dobio podršku izvršne vlasti, a sada ga niko ne podržava. Šta se desilo, predsedavajući, ne 

znam. Predsedavajuća nas je sa dva glasa porazila. Glasali smo za i ona nas je porazila, ali nije problem, 

ovaj zna šta donosi odluku, za ili protiv. Ali predsjedavajuća na toj sjednici je bio vrlo uvjeren da treba 

formirati ovu Komisiju. Zašto ste danas protiv, predsedavajuća? Šta se desilo, čega se bojiš? Ajde sad 

puštam video i čujete kako im gradonačelnik govori da ga svi podržimo. Uzmite reč, pa čak i mesecima, 

odmah ste mi odgovorili, jer ste naučili od mesta, već ste razgovarali sa mnom. Mi smo tu da gubimo 

vrijeme, nismo ovdje da bježimo. Mi smo tu da razgovaramo, da kažemo svoje mišljenje. Nisi me 

prekinuo, reci mi da li da pričam ili ne. Za mene si niko. Za Samidina, poštujem te i ti to dobro znaš. 

Ja u mišljenju govorim šta je ispravno i istinito. Ako nije istina, dođi ovamo i raspravljaj se. Ako joj je 

jasno zašto ovaj Uranov prijedlog nije izglasan, svi znamo, čak i građani, uvjeren sam, razumiju zašto 

se prijedlog ne glasa. Drugi je takođe zatražila naša strana Grupe PDK, iako u stvarnosti nemamo uvek 

sve članove skupštine prisutni do kraja sednice. Ali mi smo tražili da događaj bude na početku sjednice, 

upravo iz tog razloga, jer članovi skupštine odlaze. I na četiri-pet sjednica, recimo tri godine, imamo 
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10 sjednica na kojima se sjednica ne nastavlja do kraja i ne održava se eventualna tačka, što je jako 

važno za građane. U ovom trenutku, ponovo izvršna vlast i poslanici pozicije nisu to podržali. Ovo 

zaista nije u redu za mene. Tražiti nešto za dobrobit građana, biti protiv toga, apsolutno ne mogu 

razumjeti ove ljude, zašto glasaju protiv. Imao sam o čemu da pričam, ali Samid me je zapravo malo 

ometao pošto je otpušten iz sistema. Nakon rasprave koju će imati ostali članovi, ja ću ponovo preuzeti 

riječ o budžetu, razgovaraćemo i nastaviti sjednicu. Hvala vam!  

Arijeta Skeraj : Hvala! Prije davanja riječi drugima, Shpetim , nije da ne želim eventualnu tačku izbaciti 

kao drugu tačku dnevnog reda. Ali, vi kao grupa, možete li da dovedete sve poslanike na vrijeme da 

sjednica počne ? To bi trebalo da mi da sigurnost, da ima onih koji ne dolaze. Drugo, što se tiče 

Komisije, glasala sam za nju, čak i pred građanima, apsolutno nisam razočarana što sam glasala . Ali, 

s obzirom na okolnosti tog dana u Skupštini, u krajnjoj tački ću o tome raspravljati. Ostaviću narudžbu 

Predlog - odluka. Koga je za dnevni red? E sad ko hoće da priča samo o budžetu, na kraju ćete svi sjesti 

i o svemu ćemo razgovarati . 

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Gospođo predsjedavajuća , sada imamo dodatni materijal, jer znate kako 

se to radi. Ne znaš sa kojim da počneš . To je peti ili šesti put u tri mjeseca da je zamijenjen. Da, građani 

to znaju i nije novo. Nastaviću ono o čemu sam juče razgovarao sa predsedavajućim u Odboru. Za mene 

ovo ništa ne vredi, jer ne možemo da gledamo tri minuta, jer nismo super mudri, pametni , od onog 

jučerašnjeg razgovora sa direktorom. Više-manje dugujem budžetu da počnem . Tačka broj 2: Izgradnja 

puteva u gradu Dragašu od Trga Mučenika i Obilaznice u Dragašu. U KAB-u je u junu bilo 106 hiljada, 

sada je 53 hiljade. Treća je godina da je isti tender. Bavio sam se – juče sam rekao gradonačelniku – da 

u gradu Dragašu, gde živimo, čak ni Mehmet i cela porodica ovde, nemamo vodu za piće. Nije da 

nemamo vodu za piće, ali nemamo ni vodu za čišćenje odjeće ili za pranje. Imao sam predlog iza sebe, 

da ako ovaj novac ne izađe, da samo krenemo sa dvogodišnjim projektom kao što ste pomenuli , da 

zamenite ovaj drugim: Zamena vodovoda u gradu Dragaš. Da je to azbest iz 60-ih. Idemo ispod, broj 

14: Otvaranje, trasiranje i pokockavanje puta Kuk-Kosava . Veoma je iznenađujuće, otvaranje je 

gotovo, trasiranje i kocka je odmah gotova. Ovo ste vi super menadzeri , vi ste super pametni i.. ne 

razumem kako se otvara, trasiranje i kocka sa jednim projektom. Znam da smo bili, bili smo dosta na 

vlasti, a otvaranje , malo odmori, tlo odmara, kubizam je isto. Da, kampanju, rano ste krenuli na izbore, 

pošto imate dvogodišnje, trogodišnje projekte . U 21 imamo: Izgradnju kanalizacije i pokockavanje na 

putu " Ograde " u selu Brrut , projekat od 900 evra. Sa 900 evra nisam mogao da shvatim kakvu 

kanalizaciju se popravlja, čak ni šta se pokockavanje radi sa 900 evra. Kada osoba koja je sa mnom 

dobije tender, gorivo košta više osvojio si mi nešto . Broj 32: Javna rasveta u centru sela Pllavë . Zaboga, 

sa 20.000 evra veliko selo Pllavë ne zna da živi, kada u selu Rrenc, koje je manje, imate i dvogodišnji 

projekat od 35.000 evra. Plavu ste kupili za 20.000 eura, kako ćete je potrošiti? Ja sam za mene, vi 
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dodajete malo više novca, ne pravite previše projekata, napravite projekat, napravite dobar projekat. 

Plava ima 100 hiljada, boni 50-60 hiljada, dobri ljudi. Da sledeće godine nećeš glasati za budžet za 

2026, da ideš u bolnicu . Zato ne prepuštajte posao pola sela. Osvetljenje sela Rrenc je projekat od 

2023. do 2024. godine, bilo je 20 hiljada evra, rekao sam vam na ovom forumu da je pre cetiri godine 

bilo 30 hiljada evra, dali ste na tender, niste verovali ja , to Artan govori. Sada imate problem, od jedne 

godine do dvije godine. Za ovu godinu je 20 hiljada evra, dok projekat košta 35 hiljada evra i izlazi 3. 

oktobra. Pitao sam juče gradonačelnika da li žele građane danas, odakle gradonačelniku 15.000 evra za 

nastavak dvogodišnjeg projekta. Stadion u selu Blač - sećaš ga se dobro, Sef kolega ti si veliki sportista 

- hitno kad smo izdvojili 50 hiljada evra za Blač . Dve godine tišine, sada ste potrošili 70 hiljada evra 

na vremenske prilike. Hoće li to postati stadion za utakmicu " Opoja " ili ne? Imam još jedan predlog, 

dobro si me podsetio, dao si mi tihi predlog za svaku zavesu - nećeš na to , čak i ako tvoji predlozi nisu 

podržani, kao moj. Hoćeš li tražiti ovaj put ili ne? Izlazimo malo prema delu Gore , jer kažu šta vas 

briga, mi smo građani i dobili smo glasove od Restelice i Zappluxa . Gradonačelnik sa tim direktorom, 

učiteljom Beharom, sa direktorom tendera Maraklijem , u selu Radeša , začudo, ima 400 kuća, potrošili 

ste 70 hiljada evra iz budžeta, dok Kruševo nema 100 kuća, potrošili ste 100 hiljada evra na njih. Ne 

mogu da vas razumem predsedniče, ali ovo vam je kao bumerang na izborima, date Radeši 70.000 evra, 

a Kruševu 100.000 evra je neprihvatljivo. Ugađaš tom direktoru, ali nemoj, jer grešiš, izvini, jer će te 

njime iduće godine građani kazniti. Pametno planiranje – da li je ovo iono što ste nazvali pametno 

planiranje ? Hvala vam! 

Bexhet Xheladini: Poštovani predsedavajući, potpredsedniče , poštovani delegati, predstavnici OEBS-

a, mediji, građani, sve vas pozdravljam! Danas mogu reći da je to kao svečana sednica, raspravlja se o 

veoma važnoj tački, o najvažnijoj tački u godini koju će Skupština razmatrati, a to je budžet za 2025. 

godinu. To je budžet koji priprema izvršna vlast. Opština, na osnovu potreba opštinskih organa i zahteva 

građana opštine Dragaš. Želim vam dobar rad i uspjeh, nadam se da će nakon usvajanja ovog budžeta 

2025. godina biti godina uspjeha i kapitalnih ulaganja, zadovoljavanja potreba građana naše opštine. 

Dobili ste i materijal za budžet za 2025. godinu. U međuvremenu, danas smo napravili neke izmjene. 

Razlog za promjene je što smo mi u trenutku otvaranja tendera i kancelarija za nabavke nam je 

omogućila da nosimo alat, kako ne bismo ostavljali alate negdje nedostajuće , ili negdje previše. Dakle, 

ovi predlozi koje ste dobili, iz istog sela, mi smo ih prenosili iz jednog projekta u drugi projekat, nismo 

pravili nikakve izmene, mi smo to uzeli iz jednog sela i poslali u drugo selo. Osim sela Bresane , odakle 

smo je uzeli iz Bresane, poslali smo je u Kuklibeg . 11 hiljada je bilo, mi imamo 16 hiljada i nešto. Ove 

promjene su označene crnom bojom. Ovdje u Bresani , u Obrazovanju i nauci, broj 3, bilo ih je 35.000 

i to je to, dio je odveden na poziciju kocke , a drugi dio je odveden u Kuklibeg . Takođe, želim da 

pojasnim da na poziciji "Zajednička ulaganja" imamo 200 hiljada evra. Od toga, 150 hiljada evra su 
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sredstva koja će biti iskorišćena za nevećinsku zajednicu , to nisu sredstva Albanaca, to su sredstva koja 

će biti uložena u deo Gore . U međuvremenu, 50 hiljada eura sredstava za sufinansiranje sa projektima 

ministarstava, koje ćemo zajedno iskoristiti. Zašto smo potrošili 150 hiljada eura sa nevećinskom 

zajednicom , to je njihov zahtjev i ja sam to podržao kao izvršna vlast. Razlog je što mnoga ministarstva 

u narednoj godini žele da investiraju u deo Gore uz sufinansiranje Ministarstva za povratak i nekih 

drugih ministarstava - pa, kao što znate, pitanje struje u delu Gore , napon je veoma nizak a linija 

Restelica je linija u koju treba ulaganja i ako KEDS može da počne da ulaže u tu oblast, naravno ako 

se to radi uz sufinansiranje i ako nam zakon i Vlada dozvoljavaju, mi bismo voleli da koristimo ove 

alate nevećinske zajednice u ovom pravcu. Takođe želim da vam kažem da će sada, nakon mog 

izlaganja o budžetu, sigurno biti raznih pitanja, molim vas da ih, nakon postavljanja pitanja, uradite u 

pisanoj formi, čak i kada vodite raspravu sa datim meni, napiši ime ko je, na kraju ću izaći i dati ti 

odgovor. Molio sam delegate uopšte, a posebno delegate pozicije, da u eventualnom trenutku ne idu u 

na pauzu , da ostanu u Skupštini, ako treba, i do 18 časova. Hvala vam! 

Samidin Dželadini : Molim predsjedavajuću da ne krši Pravilnik kada dođem na red za diskusiju, jer 

ona uvijek prekrši Pravilnik kada dođem na diskusiju i ne daje mi riječ. Stalno mi ne daje riječ. Neka 

ovo bude zadnji put, ja sam delegat, jednak svima. Prvo sam htio dati odgovor časnom gospodinu koji 

izlazi sa trendovima. On tamo pozadi, ne ti, kasnije ti. Nedzmidin Sejdilari . U starom selu , nova 

navika, šta se dešava, podseća. Tačka eventualno? Sami delegati koji mole za eventualnu tačku bježe 

prvi. Nikad – dok sam u Skupštini, imam samo jedno odsustvo, nikad ne izlazim niti izlazim napolje. 

Znate i sami. Zašto sami bježite i tražite kvorum? Drugo: Ovom gospodinu , maksimalno poštovanje, 

znam to dobro. Kada sam bio u opoziciji, tri mandata - i ovi prisutni znaju - da sam 70% opštih 

skupštinskih rasprava vodio ja. Ja sam rješavao probleme i pomogao vladi na svoj način, kako sam 

smatrao da treba. Sad stiže riječ, nisam mu rekao da ne govori, rekao sam mu da govori koliko možeš, 

dajem prostor opoziciji. Ne molim za rijeci, jer sam u ovom sazivu, iz mnogo razloga ne molim za 

rijeci, pa ako dam prostor opoziciji da se pozabavi temama, jer su oni prozvani, da vlast treba biti 

svjestan . Što se tiče prijedloga, kunem vam se – neka se javi svjedok i kaže mi – da jednoglasno 

podržavamo prijedlog Urana Halima . Nakon toga sam mu postavio mnoga pitanja i dobio jako dobre 

informacije o meni lično, tačnije o keretu. Od odgovornog službenika. I rekao mi je sve detalje o 

problemu. Ne govorite stvari koje ne bi trebalo da se govore. Vidio sam da je tvoj prijedlog, Urane, 

pristrasan, da nije vrijedan toga. Nije dobro. Nesporno , imate političke tendencije. Izvini, ne branim 

nikoga. Ovo su pitanja kojima se bavite bez argumenta. Kada su stvari pokvarene , morate znati. Idi 

pitaj kad su pokvareni, ko ih je slomio. Ovdje su prisutni delegati koji su optužili bivšu vlast za ono što 

su prihvatili . Isti ti ljudi imaju bivšu vlast, bivšeg predsjednika, bivšeg direktora, što su i prihvatili stara 

vremena . Ovo se popravlja. Žao mi je. 
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Uran Halimi : Ti Samidine , verovao si mi na reč, tolerisao sam te zbog tvojih godina i imam simpatije 

za tebe, ali ne znam zašto si nervozan . Rekli ste mi da je zahtjev za formiranje Komisije pristrasan. 

Nisi se uopste raspravljao. Jako mi je žao što je gospođa predsednica izdala ovu Skupštinu, izdala nas 

kao delegate, a posebno vas iz PDK koji ste za nju glasali svojom rukom. Bio sam veoma iznenađen, 

predsedavajući, bili ste vrlo ubedljivi, čak i na komandni način , kada ste rekli da u ovom slučaju treba 

podržati formiranje Komisije i delegata pozicije. Nažalost, već koristite najniža moguća sredstva. 

Danas glasate za, sutra protiv. Nama, kao predstavnicima građana, treba nekoliko principa sve dok smo 

ovdje . Predstavite svoje birače na dostojanstven način . Ne budi marioneta, iskoristila si nas , danas 

ovako a sutra onako, jer ja to ne volim. Kad donesem odluku, ili glasam prije dvije godine , nastavim 

isto, uopste se ne plasim, nikad mi se ne prijeti ili ucjenjuje , nikad to ne mijenjam, ko zna sta ce biti sa 

mnom. Znate dobro, kada sam nešto rekao ne, kada sam sjedio ovdje u mjestu predsjedavajućeg , 

zadržao sam to ne. Vi dobro znate da sam, kada ste vidjeli zlostavljanje, iako sam ja ovdje bio vođa, 

izbacio tačke dnevnog reda, optužio ih i nisam ih podržao, čak i pored prijetnji smjenom. A vi, dragi 

delegati, znate šta radite i kako se ponašate. Što se tiče Komisije, normalno je da mi to nismo stavili, 

osim što su negdje od aprila do kraja jula, negdje su oko 53.500 eura, odnosno oko 60 hiljada eura koje 

ste kupili 6 dzipovi , bon vaki sa nula-nula kilometraze. Nedavno sam video i tender za promenu motora 

automobila za dijalizu. Istraživao sam i pitao kod automehaničara, rekli su mi da ga promijenim pristup 

motoru do automobila, maksimalni mogući trošak je 2.000 eura, košta zamjena motora u Ford Transit 

iz 2013. godine . Znate li koliko vrijedi taj tender? U ranijem održavanju, zamjena motora automobila 

koštala je 1 euro. Onda kada su ti rekli za PDK, antifriz je koštao 8 eura, koliko je tebe koštao , promjena 

motora tamo koštala je 1 euro. Dok je danas na tom poslednjem tenderu izvršena zamena motora pod 

Ford , koji je veoma star , iz 2013. godine, košta ni manje ni više nego 6.485 evra. Veoma sam siguran 

da 6.000 evra za taj Ford uopšte ne vredi. Samidin , 6.500 evra promenio motor na autu. To je razlog 

zašto se o Komisiji ne glasa, časni sude . Nemoj da dolaziš ovde govoreći da nemam činjenice, ali ti si 

pristrasan . Hajde da formiramo Komisiju, da vidimo gde su trendovi. Zašto ne? Ali kad to predložiš , 

oni to ne podržavaju, imao si 1 glas , Samide . U stvari, niko to nikada nije imao , da će čak i tvojim 

biti izmanipulisano. Ne, ne provociram ga , ali on ne iznosi argumente. Izašao sam i rekao da je 

pristrasno , sa nultom osnovom, ovo nije u redu. Vraćamo se na budžet. I ja sam juče rekao uvaženom 

predsjedavajućem. Ako se sjećate, poštovani delegati i vi građani koji nas pratite, u prvoj godini vlasti, 

predsjedavajući, imate iza sebe 27 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih po pitanju budžeta. 27 

glasova, bon vaki budžet usvojen većinom glasova, vi ste jedna od opština i jedina na Kosovu koja ima 

27 glasova. Odakle ti danas ti glasovi predsjedniče? Svaka odluka vam prolazi s mukom, sa jednim 

glasom više, ili sa duplim glasom od lidera. Znate li zašto? Da ste mislili i vjerovali da je Bog vaša 

kametra. Od prve godine nikada nije prošlo vaš budžet sa 27 glasova za, bez protiv i bez uzdržanih. 
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Razgovarao sam u kontinuitetu, u drugoj godini vlasti, bila je 2022. godina, odmah, video sam i da je 

jedan od zahteva građana sela Blač regulisanje vodozahvata u Blaču . Vidio sam tender, kad sam se 

popeo - jer sam se kretao kroz planine kao i uvek, uzivam u ovakvoj prirodi - video sam da su slivovi 

vec ofarbani u jednu boju, sta je sa mnom očima građana. Sa propovjedaonice, od predsjednika i sa ove 

propovjedaonice, ja sam stalno optuživao ovu vlast za zloupotrebu tog tendera. To je kolona broj 6 na 

listi planiranih kapitalnih izdataka za 2025-2027. Kada sam digao glas po ovom pitanju, bilo vam je 

prilično neugodno i od tada ste počeli da se nervirate i skupljate broj za smjenu predsjednika. Za mene 

je bilo jako dobro što sam smijenjen jer sam digao glas pred građaninom o zloupotrebi ovog budžeta, 

ove vlasti i povjerenja koje je građanin dao časnom gradonačelniku. Uređenje sliva sela Blač je 

nastavljeno od 2021. godine, u budzetskoj projekciji za 2022. godinu, nastavljeno je ponovo u 

planiranju budzeta za 2023. godinu, Samidin , i dalje se nastavlja sa planiranjem budzeta za 2024., 

2025. godinu i 2027. Zašto me tri ili četiri godine trpite i ne napadate me ovdje pred građanima, 

raspravljajući se sa mnom šta se dešava i šta je bilo. Ako nije zloupotrebljeno, zašto se to ne radi? Zašto 

me nisi video tri godine? Prošle godine sam imao zahtev za promenu u planiranju budžeta, to je bila 

kolona za prilagođavanje u naselju "Ura e Haxhi " kako ga mi zovemo. Postoji građanin koji tu živi, 

bez putne infrastrukture ili drugih elemenata za život. Predsjednik je vrlo skromno prihvatio taj zahtjev 

i izglasan je budžet sa izmjenama . U međuvremenu smo mi kao LVV donijeli odluku da ne glasamo 

za taj budžet, i iskreno, osjećao sam se jako loše, što je moj zahtjev prihvaćen od strane gradonačelnika 

- na čemu mu se zahvaljujem, zahvalio sam mu se i tada , ako ne, nemojte' t worry hvala - prihvaćen je 

zahtjev za promjenu ili planiranje uređenja tog dijela sela . U međuvremenu, danas smo na kraju 

septembra i nisam vidio da se tamo razvija nikakva posla, osim rada u našem susjedstvu tamo, u Mahali 

Prifte asfaltira put na privatnom posjedu. Međutim, nema parkinga u Ulici „Šhendija“, što je planirano 

prošlogodišnjim budžetom, niti ima uređenje Štavaske ulice za koju je izdvojeno negde oko 40.000 

evra, odnosno 34.000 evra tačno. Čak i ako mi je onda bilo loše zašto nisam glasao za taj budžet, kada 

sam ponovo video ovu listu sa istim projektima, video sam da ne vredi i osećao sam se loše, da nije 

vredelo još više glasajte stvarno. Međutim, mi imamo juče o čemu smo razgovarali u KPF-u, 

predsedavajući je rekao da je ovo planiranje budžeta - direktor je takođe rekao da je to mudro planiranje 

LDK. To je ono mudro planiranje, ali planirano i nula ostvareno, u većini slučajeva. Ovo je mudro 

planiranje, direktore, koje mi je dalo argumente i poslao sam vas istražiocu za privredni kriminal, zbog 

čega i dalje podnosite izvještaje . Ovo je tvoje mudro planiranje neostvareno. Koliki je procenat ovog 

planiranja ostvaren? Da imate sve dobro isplanirano na papiru . Međutim, iza leđa ste to promijenili, 

uredili i Terezit, ne samo za prijatelje nego i za aktiviste. Sada je rekao da nije išao na višak. Uvaženi 

direktor je juče rekao da suficit budžeta nije otišao , odnosno da je iskorišćen . Što se tiče viška, tender 

sam našao pokraden od početka do kraja i odnio sam ga istražitelju za privredni kriminal. Čitav tender, 
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osim da budžet ne bude u suficitu, direktor je nestao, a da se na njemu nije radilo baš ništa . Gdje odlazi 

višak kada ubijete novac? Ili nam dajte svoje . Viška nema, jer višak uzimate kao svoj. Onda u KPF - 

srećom nema kamera iza - Artani je takođe rekao, vi Blaçi i Rrenci ste rekli da ste provincijalci. Direktor 

za privredu i finansije kaže da ste vi provincijalci. Dilni je malo rekao, jer vi ste ipak provincijalci. Da, 

mi smo provincijalci, biramo gde ćemo živeti , veliki Bog ili sudbina nam je odredila gde da živimo . 

Vi ste provincijalci! Smiri se provincijalci direktore, oni su te napravili i dali ti za pravo da izađeš miran 

i da ih zoveš provincijalcima. Hvala vam puno! 

Nexhat Selaj: Hvala , predsedavajuća! Pozdrav predsjedavajuce, saborske kolege , medije i vas 

gradjane! I pored toga što nisam želio da komuniciram sa prethodnim govornicima koji su govorili o 

Komisiji, na meni je da kažem par redaka. Predsedniče, morate da budete transparentni i da priznate da 

ste na poslednjoj sednici, pre nego što je Komisija išla na glasanje, bili prisutni ovde i apelovali da svi 

skupštinski glasaju i podrže to. Koliko se sjećam, bilo nas je 24, a glasali smo za 24 odbornika . Što se 

tiče onoga što se kasnije dogodilo, drago mi je što ste izašli i obavijestili nas, dali nam informaciju zašto 

ne glasate za tu Komisiju? Vrlo sam siguran da iz ovoga mogu reći, imamo i medije, ima i elektronskih, 

da je to više nego tačno. Kontaktiraću govornika, koji je optužio PDK da je glasao za lidera, a sada nas 

je ovo izdalo. Poštovani kolega, uvek sam vam govorio, vi ste ti koji su glasali, vi ste ti koji su vam 

vezali ruke, vi ste se grlili, vi ste stavili DSK u poziciju, a u ovima koje dobijamo ovde sve što je dobro, 

u interesu države iu interesu opštine, ova opština, ova vlada i ovaj predsednik će imati glas PDK. Dakle, 

sklonite se sa PDK! Preći ću na investicije. Tačka 2, gradonačelnik – Uređenje puta u gradu Dragaš od 

Trga šehida. Malo prije je Artan raspravljao o tome, mislim da ću to još malo razložiti. U 

Srednjoročnom okviru bila je 100 hiljada eura, sada je smanjena , iznosi 53 hiljade eura. Vrlo sam 

siguran, prema onome što je Artani rekao, ne da smo razgovarali nego da smo u nevolji, naša voda je 

nepitka. Za te meštane koji žive u Dragašu imate živo svedočanstvo, živo svedočenje od mene koji 

ovde živim, koji ovde živim, kao i Mehmeta kao poslanika , kao kolegu, koji smo zajedno skoro 20 

godina , a ne da se voda ne koristi za piće, niti za kućnu upotrebu kada pada kiša. Preduzeća su, u većini 

slučajeva kada se otapaju kiša i snijeg, prisiljena kupovati vodu i razvijati svoju djelatnost. Ako se 

sećate, ja sam 2022. godine podneo zahtev ove Skupštine za ulaganje u vodovod Dragaš, pošto vodovod 

pripada - da se ne varate - 50-im godinama i te cevi su od azbesta i prema inžinjerima su kancerogene. 

. Zato je bilo dobro što je hitno potrebno uložiti i preduzeti mere što je pre moguće da se popravi 

vodovod u gradu Dragaš. Biću povezan sa tačkom 26, kubiranjem puteva u selu Zym , gde je takođe 

naznačena lokacija gde kamo. Bilo je i 2023. godine, predsjedavajući, isti projekat. Nije se desilo. E 

sad ne kazem nemojmo lagati gradjanina, ali nemojmo lagati gradjanina, malo neznija rijec, navodno 

me optuzuju da sam malo bezobrazan, nemojmo lagati gradjaninu da ima 35 hiljada podeljenih ovde. 

One se dijele na stare, neupotrebljive i prenose se u tekuću godinu. Most u Ćolopeku je bio 15.000 evra, 
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8.000 evra su bile investicije u most, a ostalo je još 7.000 da se uloži za ulaz i izlaz iz sela, preko sela, 

preko reke. Ne znam da li ste bili na licu mesta da vidite da je pola sela blokirano. Ljeti se ne mogu 

raditi ljetni radovi, a u jesen građani ostaju bez grijanja i bez drva, jer je najveći dio šume za tu zajednicu 

sa lijeve strane rijeke Plave . Ovi radovi moraju biti završeni godinama, predsjedavajući. Sada nemate 

čak ni most Qollopek u budžetu za 2025. godinu , što je za kraj. Ja ću se odnositi na tačku 30. Gde piše 

izgradnja stadiona u selu Pllavë – 50 hiljada evra. Ali gdje je otišao novac koji je dodijeljen prošle 

godine i koliko je radova završeno prošle godine? Ne mogu da pretpostavim da je to bio projekat koji 

treba da počne i da se završi, samo je tu zakopan . S jedne strane uništavanje te prirode tokom nereda , 

a sa druge strane bacanje zemlje sa druge strane, opet uništavanje životne sredine. Ja ću prestati i 

uglavnom ću pričati, jer ovdje sam plaćen , jer ovdje sam plaćen i radim. Na 'akademiji' koju zovemo, 

takođe znate šta se dešava u školi "Ruždi Beriša"? Zar nije sramota predsedniče izdvojiti 40 hiljada 

evra za gimnaziju koju ja zovem fabrika koja proizvodi intelektualce i prodaje ih na Kosovo. Čini mi 

se da želite da uništite tu fabriku. Sa 40.000 evra investicija u skolu "Ruzhdi Berisha" i sa 200-300.000 

evra ulaganja u druga sela - nije pomenuo zajednice gde idu, ima 200.000, 300.000 evra, naravno da 

znate , skupstina članovi znaju, bojim se glasača, ne moram to spominjati. Osim 200.000 u selima sa 

70-80-100 đaka , a za Gimnaziju se izdvaja 40.000 evra, ovo je... šteta , ne znam da li se to još kaže. Vi 

ste započeli aneks, rekao sam vam da je to dvogodišnji projekat, ali ste još gore ušli , rekli ste godinu 

dana. Znam da je 2023-2024, rekli ste da je 2023. 2023 je otišla, otišla 2024, aneks je ostao samo sa 4 

ili 5 stubova. Bilo bi dobro da se otvori još jedan tender, samo da dođemo i prekrijemo te ruševine koje 

su tu, koje su pokvarile pogled na Gimnaziju. U međuvremenu ću se povezati s drugima. Hvala vam! 

Samidin Dželadini : Znam da gradonačelnik ne daje odgovor, poštovani gospodine, nešto me je dirnulo, 

ne kao subjekta već kao delegata i kao čoveka ove opštine. Rekli ste 40 hiljada evra za Gimnaziju, rekli 

ste gradonačelniku, sram vas bilo što ste izdvojili 40 hiljada evra za akademiju znanja. Idem dalje i dati 

odgovor. Zar vas nije sramota što ste podelili 3 miliona evra, tamo 3 i po miliona i otišli iz kolibe? Zar 

vas nije sramota, jeste li ikada raspravljali o svojoj moći, o katastrofalnim , kobnim greškama koje su 

odnijele cijeli budžet za tamošnju školu, a tu školu sada općina koristi za magacine i slično. Čak i vi 

sami, na primjer, vozite . da li te je sramota? Da li ste ikada imali debatu u svojoj stranci, u svojoj temi, 

ja to tada nisam rekao, a nisam ni govorio . Nemojte to zloupotrebljavati, ne dozvoljavam vam da se 

sramite predsedniče, jer vi ste najbolji, najbolji, najveštiji, najsposobniji predstavnik na Kosovu. Ne 

dozvoljavam! 

Nexhat Selaj : Nisam imao šta da dodam , osim vrlo kratkog odgovora Samidu . Kada ste upotrebili reč 

sramota, neka bude jasno... mi smo tu da razvijamo politiku i sve što se kaže, govori se u okviru stranke 

koju vodite, kao predsednik koji vodi ovu vladu. U profesionalnom i individualnom pogledu, bez obzira 

na poštovanje, nemam šta da dodam. Razgovaramo o vođenju i raspodjeli sredstava koja su napravljena 
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za Gimnaziju. Čak i ako si vrlo jasan, ne dolazi ovamo a da mi ne kažeš, ja ću govoriti . Optuzujem 

novac koji je izdvojen za Gimnaziju, trebalo bi da bude sramota za ovu vlast. Ovu vladu vodi 

gradonačelnik, a ne ja . Što se tiče ovoga što ste rekli oko 3 i po miliona , dobro znate koliko su 

nevladina udruženja uložila , a koliko je opština uložila . Vi dobro znate da je uloženo samo 20 % . Ne 

pokušavaj da izađeš, prodaješ mi ovde politiku i Samidina , umoran sam od toga. Prvo, i drugo: imate 

pravo da govorite ovde kada je ta stranka bila na vlasti. Nemaš sposobnost da se izraziš, ili ne želiš , ili 

imaš rezervu, žao mi je što razgovaram sa tobom . Govorim o ovoj vladi koja vodi. Za vlade koje su do 

sada vodile, ako su dobro vodile, vodile su 12 godina, kada nisu vodile dobro, ustupile su mjesto 

poziciji, a to ste vi danas i bolje vladate. Gde oni vladaju, ovaj Nedžat je vrlo jasan Selaj , ako ga ne 

poznaješ dobro , ne mogu belca nazvati crnim. Osim crnog, ne zovem ga bijelim. Gdje ste radili , ne 

mogu optuživati, dajem samo riječi poklona i riječi projekata. Tamo gde nije dobro, čućete reč nije 

dobro 100 puta. 

Edin Kurt: Pozdrav svima. Zanima me što se tiče sela Brod, pokockavanje puteva, regulacija potoka, 

Gjonoec, zanima me regulacija, ja mislim da je taj projekat završem, pa zašto da i ove godine odvajamo 

sredstva za sledeću godinu. Očekujem odgovor. Ono što me još zanima, izgradnja turističke kućice na 

mestu Rudina u selu Brod, zanim me kako će ta kuća izgledati, ko će da je koristi, ko će biti odgovoran 

za nju, ko će je održavati. Molim za odgovore.  

 

Agron Gashi: Pozdrav predsjedavajuće, gospođo predsjedavajuća i ostale kolege! Ja samo malo, 

gledajući pregled kapitalnih investicija za 2025. godinu, u tački 37 vidim: „Asfaltiranje puta Brrut – 

Zgatar i uređenje asfaltiranih puteva u Kuku , Kosavi , Plajniku , Kapre , Brrutu , Brezne , Buće, Plavë 

, Rrenc i Shane . Ali ukupan iznos ove sume je 7.497 eura. Na osnovu činjenice da je u pitanju 12 sela, 

a popravka ovih puteva zahteva veći trošak, jer je veoma niska, tražio sam da se još jednom preispita 

ova tačka, jer ako proporcionalno proporcionalno ispada da će svako selo platiti oko 50 eura za 

popravku puteva. S obzirom da je u selu Brezne intervenisana kanalizacija, deformisan put, isečen 

asfalt, a za popravku ovih puteva sada su potrebna znatna sredstva. I u potpunosti mogu reći da ovaj 

iznos nije dovoljan, samo za selo Brezne nije dovoljan. Ali, 12 cijelih sela, da vam kažem istinu, ja sam 

to vidio kao vrlo nisko i tražim da se to preispita. Hvala vam! 

 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani građani, vidite i sami da je vlast u panici i da poseduje ogromnu 

količinu straha, obzirom da komisiju koju su sami prošle sednici forsirali, danas srušili, počevši od 

predsedavajuće skupštine pa nadalje. Sam gradonačlenik je prošle sednice tražio da se formira komisija, 

da je svi podržimo, danas su je srušili, da vidimo gde su trošili novac namenjen za održavanje opštinskih 

vozila. Ja neznam kakav prevod imate, ja sam pitao da li ste čitali, bila je upitna rešenica. Nisam rekao 
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da neznate, već da li ste čitali budžet. Čitajući budžet, vidim da nama u Gori fale pare. Na osnovu 

informacija koje smo dobili, u predhodnim mesecima da su polovina direktora i odbornika 

putemdruštvenih mreža smo dobili informaciju da nama u Gori za kapitalne investicije pripada 

1,740,000 eura, koja je obezbedila poslanika parlamenta Kosova gospođa Duda Balje. Gde su te 

pare.Nigde ne vidim taj novac. Ja sam bio srećan zbog toga. Bio sam srećan kada sam video i 

predsednika koji je dekoriše opštinskim amblemima. To je bilo na opštinskom web sajtu. Predvideli ste 

125,000 eura za pokockavanju u Brodu, hoće li to biti zlatne kocke. Svake godine idu na kocke po 80, 

100, 15,000 eura, gde su te kocke. Nijedna kocka nije ispravna. Zašto se bahatite i zašto rasipate novac 

ovih građana. Zašto nemate konkretne projekte kao što imate konkretne projekte u Opolju. U Opolje se 

precizno zna koja ulica se pokockava. U Gori se kaže samo ulica ta i ta 125,000 eura. Zašto nemate 

unapred sređene konkretne projekte. Ostavljate prostor da se novac ne potroši i da nakon toga u nekom 

rebalansu budžeta taj novac se podeli i tako se nama smanji. Na impiant reke u selu Radeša ste 

predvideli 485,000 eura, 126,000 eura iz sopstvenih sredstava. Ja imam informaciju da ste vi dobili 

peticiju građana, pre godinu dana, to zna i Fejsal Halilović, da se ne slažu sa uzimanjem reke. Trebate 

da idete i razgovarate sa tim ljudima i nađemo adekvatno rešenje. Ja nema potrebe da pišem moje 

govore, ja govorim iz glave. Ova debate ide u pogrešnom smeru, zahvaljujući vašem brate. To nije 

dobro za vas, za mene je čak i dobro kada me napada, bilo bi mi veoma žao da me hvali. Pitam vas 

direktno po pitanju impianta, da li ćete da se odazovete peticiji i da li ćete razgovarati tu peticiju, koji 

traže rešenje koje će biti u korist svih građana ove opštine. 

 

Arijeta Skeraj : Hvala! Prije nego što Driton Ademi uzme riječ, ako nije raspoložen da nastavi skupštinu 

, jer se i ja osjećam loše, ili ćemo nastaviti Skupštinu, ili ne mogu ovako . Ne puštam nijednog poslanika 

, nijednog direktora, da komentariše sa mesta, inače ću zatvoriti sednicu. Molim vas zadnji put! Oni 

koji su do sada uzeli riječ, nakon što predsjedavajući izađe dva minuta kasnije, nemam više dozvole . 

Dobro se pripremi šta ćeš reći. Sa mesta, od ovog trenutka, ako neko progovori, dužan sam da ga 

pozovem i izbacim. Nadam se da je Skupština dobro prošla . Još jednom sam te molio, nemoj trgovati 

ovdje, od tamo do tamo. Bili smo ovdje mnogo puta. Sejdilari govori o budžetu, on izlazi i govori mi o 

Komisiji, kada sam mu na početku rekao da ću mu u eventualnom trenutku reći zašto to nisam stavio 

na dnevni red. Shvati , ne treba ti nešto da razumeš . 

Driton Ademi : Pozdrav svima! Dakle, počeću malo sa predsedavajućim. Na junskoj sjednici, u 

Srednjoročnom okviru... vodeći, vidim da nije raspoložen , pa pravimo pauzu do 12:30. 

Arijeta Skeraj : Neću to dozvoliti, gradonačelnik je u sali. Nastavi, Dritone! 

Driton Ademi : Onda, počinjem od KAB-a. Predsedniče, dobro znate da sam vas u junu hvalio da ste 

počeli da održavate budžetska saslušanja po selima. Ali ove godine to niste uradili . Ne znam ni da li 
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očekujete nešto od državne pomoći ako niste uradili raspravu o budžetu po selima. Zatim, imam tri 

zahteva iz sela Bresanë, pošto niste imali raspravu o budžetu u svakom selu, kao što je propisano 

zakonom. Zahtev sela je prikupljanje atmosferske vode, iz Ura e Madhe koja ide do Trafe . Otprilike, 

otkako sam razgovarao sa ovim, ne znam tačno, otprilike, može koštati oko 23 hiljade evra za 

prikupljanje atmosferske vode. Druga tačka je čišćenje reke u selu Bresanë , od početka sela do vrha - 

70 hiljada evra. Takođe treća tačka: Betonski zaštitni zidovi u selu Bresanë . Tražim da se na 8. tačku 

– da se ne varate – dodaju i ove stavke 9. tačka 10. i 11. Ne bi trebalo da bude sa ovim nazivom budžeta, 

koji je 288 hiljada eura, koji sam vidio danas na sjednici. Odnosno, ove pare koje se dijele - 23 hiljade, 

70 hiljada, s tim da se ova tri zahtjeva dodaju kao tačke dnevnog reda. Tačke 10, 11 i 12. Razlog tome 

je što sam prošle godine dao tri zahtjeva. Od tri zahteva iz prošle godine - nije urađeno podešavanje 

kreveta rešetke . Hala nije bo, došao je septembar a ona nije bo. Izgradnja zaštitnog zida u Mahalli e 

Donajje , planirali ste ove godine. Predsjedniče, dvije godine sam molio za ovo, za ovu godinu je to 

urađeno, planirali ste za 2025. Takođe, tražio sam izgradnju trotoara kod Ura e Madhe , trotoar ide do 

Mosta. Ni ovo nije počelo . Ako ova tri zahtjeva ne budu uvrštena u budžet, sa tačkama koje sam tražio, 

9, 10 i 11, neću glasati za ovaj budžet. Od prošle godine, moja tri zahtjeva, nijedan nije ispunjen . Nisam 

ni vidio da su u postupku tendera. Radujem se ovim zahtjevima. Ovo su zahtjevi građana koji su ih 

sami zatražili . Znate dobro, da smo oboje iz istog sela, da je najveća potražnja čišćenje rijeke. Čak i 

atmosferske vode, kojima i sam hodam prema tom putu - do Rruga e Varrezave - i verujem da je to 

hitniji zahtev od kubiranja puteva. Još jedno pitanje, predsedavajući, evo kubiranje puteva. Imam i 

budžet za 2023. godinu za 2024. Većinu od 69 tačaka koje sam nacrtao, projekcije koje imate, 30 su 

iste kao prošle godine, osim izmijenjenih iznosa. Iz obrazovanja, nauke, kulture, od devet, tri su ista 

kao prošle godine. Osim iznosa koje ste promijenili . Riječ je samo o Brešani : popločavanju ulica, 

Ulici "Boraca za slobodu", Ulici Zgatari i Ulici Imamaj , te uređenju parka. Predsjedavajuce, u Bresani 

niste vidjeli uredbu "Boraca za slobodu", kubezima , ni zgatara ni imama . Od danas o kome on priča, 

u septembru, nema šanse. Ako postoji sporedni put, onda je druga stvar, ali putevi koje ste planirali 

nisu. Predsjedavajući, molim da se ove tri tačke ubace u tačke 9, 10 i 11, ako je moguće. Hvala vam! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! U odnosu na planirani budžet za 2025. godinu, ako pogledamo Spisak 

kapitalnih izdataka, da je opštinska vlast rasporedila budžet onako kako je planirala, vidimo da se radi 

o budžetu koji obuhvata kubiranje , izgradnju zaštitnog zida, kockanje , izgradnja odbrambenog zida... 

80% budžeta se troši na kockanje i izgradnju odbrambenih bedema, malo za ostala ulaganja. Biću u 

kontaktu sa investicijama koje će biti napravljene u selu Zgatar . To je dio zaštitnog zida u Kuji i Mullini 

i zaštitnog zida i kocke u Serdani . Planirano je da se kockasta cesta koja povezuje porodicu Sallahu sa 

ostatkom sela. Osim ovih investicija, ne vidim da imamo neke druge investicije u selu Zgatar . Nemate 

planova ovdje . Ne vidim da je planiranje tendera za pumpe za vodu, predsedniče, prošlogodišnji tender 
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propao zbog vašeg raspisivanja tog tendera krajem godine . Sredstva su podijeljena, 8 hiljada eura, taj 

budžet je otišao u suficit. Ne vidim da je planirano za ovu godinu da bude ulaganja u pumpe za vodu u 

selu Zgatar . Dobro znamo da je selo Zgatar jedno od najproblematičnijih sela za vodu za piće, jer se 

snabdeva pumpama, voda se transportuje pumpama. Ne vidim da ste planirali da uložite ni centa tamo. 

Ne vidim da ste planirali da uložite ni centa u turizam u selu Zgatar . Zamolio sam da intervenišem u 

prodavnicama obuće u delu Nemačke, gde ih posećuje veliki broj građana. Šteta što dio tih domaćica . 

Potpuno su oštećeni, nismo planirali ni centa. Ne vidim ni jedan cent izdvojen za uklanjanje divlje 

deponije , koju sam tražio da se ta deponija ukloni . Pregledali ste taj zahtev , otišli ste i postavili tablu 

za odvoz smeća . Ni cent se ne izdvaja za odlaganje tog otpada. Putevi koji su zapoceli ove i prosle 

godine, putevi koji su polovina uradjeni , to je put u porodici Murati , to je investicija prosle godine. 

Ostalo je pola . Ulaganje je počelo negdje drugdje. Taj put se nije nastavio , investicija je otišla negdje 

drugdje. Putevi koji su započeti, lijevo pola , projekti započeti, lijevo pola . Postoji mnogo drugih 

načina, a da ne govorimo o kvaliteti gradnje i radova . Kvaliteta je izuzetno loša. Ne znam da li opštinski 

inžinjeri, opštinski inspektori uopšte izlaze a da ih ne vide i kada prihvataju te poslove. Nedavno smo 

asfaltirali put u Brrutu , na Kosavi asfaltom. Svako ko je prošao tim putem može vidjeti da je izuzetno 

loš kvalitet izrade. Izuzetno slab! Opštinski budžet je bačen, kvalitet je nula. Po mom mišljenju to je 

nula. Nije više da bacamo pepeo u oči građanima, i da vam kažemo da imamo bo . Kost , da kost kako 

treba, investirajte, da uložite kako treba. Šteta je kako se opštinski budžet troši na ove projekte koji su 

izuzetno, jako loše građeni. Vidim da je gradonačelnik planirao za 2025. godinu - to je izborna godina 

- planirao je i budžet za izbornu godinu. Kubizam , izgradnja zaštitnog zida. To je to. Hvala vam! 

Suada Bajrami : Poštovani predsjedavajuće, saborski kolege ! Hteo sam da se povežem sa budžetom, u 

okviru 37: Kockanje puteva i prateće infrastrukture u selu Šajne . Zahtjev koji je stigao od mještana 

sela Šajne je da se uključi i obnova pijaće vode, pošto je kompletna instalacija vode sa planine završena, 

postoji potreba u pojedinim područjima a na nekim mjestima i za renoviranjem cijevi i voda, da budu 

pitka voda. I još jedan zahtjev koji upućujemo predsjedavajućem. Mi, kao Grupa skupštinskih žena , u 

saradnji sa predsedavajućom i službenikom za rodnu ravnopravnost, podnosimo još jedan zahtev. 

Budući da se broj žena oboljelih od raka iz dana u dan povećava, nažalost, tražimo od gradonačelnika 

subvenciju od 500 eura za žene. Svaka žena kojoj je dijagnosticirana - nadamo se da je malo slučajeva, 

ali, međutim, imajući u vidu da su zahtjevi i potrebe žena brojni, možda je ova vrijednost vrlo 

simbolična, ali barem se trudimo da ih podržimo i podržimo ovim iznosom . Hvala vam! 

Pajtesa Berisha : Pozdrav dragi članovi skupštine , kolege, predsjedavajući i svi prisutni! Na zahtev 

stanovnika sela Buće, znajući geografski položaj sela, skoro svake godine se ulaže u kanalizacionu 

mrežu. I ovdje, u ovom planiranju budžeta, ne vidim da je predviđeno kanalisanje, već samo kockanje 

. Stoga tražim da se budžet za selo Buće poveća i da se završi preostali dio kanalizacije. Hvala vam! 
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Shpetim Hajredini : Predsjedavajući je rekao da je jedan od najvažnijih sjednica i materijala o kojima 

mi kao skupštinari raspravljamo i donosimo odluku ovaj današnji materijal , odnosno budžet. Šta god 

da nam dođe od izvršne vlasti, oni smatraju da je razumno, mi dajemo svoje prijedloge tamo gdje 

smatramo da treba mijenjati. I onda se odluka donosi na kraju, naravno, ako je prihvatimo kao 

promijenjenu ili kako nam je došla od izvršne vlasti. Ono o čemu su do sada govorili svi skupštinski 

članovi , moje kolege, govorilo se samo o projektima ili kapitalnim investicijama koje će se realizovati 

2025. godine – koje je planirano da se realizuju, ne zna se da li će se realizovati ili ne. Uz ona obećanja 

koja se uvijek daju načelniku prije dolaska i stupanja na dužnost, uvijek se zna da u našoj općini svi 

načelnici imaju kao glavno obećanje, rekao sam to u svim prethodnim budžetima, a to su stočarstvo i 

poljoprivreda, naravno. Turizam takođe ima veliki uticaj u opštini Dragaš, za otvaranje novih radnih 

mesta, za ekonomski rast opštine. Ono što me je najviše iznenadilo je član 4, raspodela budžetskih 

sredstava opštine Dragaš prema budžetskim programima koje je izradila i planirala Direkcija za 

finansije. Vidim, evo, poljoprivreda, šumarstvo i ruralni razvoj – 195 hiljada je izdvojeno za ovu 

direkciju. Prethodnih godina znam da je budžet bio veći u odnosu na ovu godinu. Imali ste napredak u 

subvencijama, ali ne znam kako će se podijeliti. Želio sam da mi direktor finansija da odgovore na moja 

pitanja, jer smatram da je to adekvatno, ako vi, predsjedniče, niste u mogućnosti da mi date odgovore. 

Ako imaš, možeš i meni dati, nema problema. Imamo porast javnih usluga - 530 hiljada, u odnosu na 

prošlu godinu koji je bio znatno manji. Dakle, dragi predsjedavajuće, ili dragi direktore, kako god da 

mi odgovorite. Da li ste u Javnim službama kojim slučajem planirali plaćanje javne rasvjete za ona sela 

koja još nisu uključena u plaćanje? Odgovori mi ako je ovo planiranje. Što se tiče poljoprivrede, 

šumarstva i ruralnog razvoja, takođe sam želeo da mi date odgovor zašto je smanjen budžet u ovoj 

direkciji, kada se zna da se u ovoj direkciji budžet svake godine povećava, a ne smanjuje. Zašto ste 

napravili takav plan da ga smanjite? Druga stvar o kojoj sam želeo da razgovaram je pitanje kapitalnih 

projekata, koje su se neki članovi skupštine dotakli neposredno pre . Zašto je došlo do prelaska velikog 

dijela projekata iz prošle godine u ovu godinu. Isti, isti spisi, isti projekti. Malo je promjena u iznosima 

koje ste planirali . Da li ti projekti nisu bili završeni prošle godine ili ste ove godine napravili neke 

promjene tokom putovanja projekta? Za ovaj odgovor vjerujem da mi gradonačelnik može dati i ovu 

informaciju. A za selo Kuk i prošle godine sam bio protiv budžeta, samo zbog sela Kuk , jer izdvajanje 

budžeta prošle godine nije bilo adekvatno i nije odgovaralo selu Kuk . I ove godine je izdvojen budžet, 

što za mene, mislim da za mog kolegu iz sela Kuk , nije razumno. Ako ostane ova budžetska izdvajanja 

za selo Kuk , ja sam naravno i dalje protiv ovog budžeta, jer tražim da selo Kuk ima bar 30-40 hiljada 

više u odnosu na ono što ste planirali za ovu godinu. Poštovani direktore finansija, pitao sam i ove 

godine, iako znam da imate problem da to podržite, da vjerovatno nemate podršku i predsjednika i 

članova skupštine na toj funkciji. Zašto niste otišli na Listu kapitalnih izdataka za 2025. godinu da 
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pomognete poljoprivredi i poljoprivrednicima u tom pogledu? Vi dobro znate da većina opština na 

Kosovu to radi kroz kapitalne projekte. Jer, kroz subvencije je, za skoro veliki deo opština, niska i na 

nju ne mogu toliko uticati subvencije. Ali, kroz kapitalna ulaganja, imate tu priliku. Znate pritužbe 

farmera, njihove potrebe. Neophodno je ići ove godine da se izdvoji 200-300 hiljada evra za pomoć 

poljoprivrednicima, sa mašinama ili različitim zahtevima koje imaju. Čak i ako ne idemo uvijek kako 

idemo. Rekao sam to prošle godine, a 2022. ovo je copy -paste, kao što ste nam rekli, PDK-a, samo sa 

modifikacijama . Završili smo sa razmišljanjima , ti to još uvek radiš. Ovaj nacrt budžeta ne utiče na 

ekonomski razvoj, ne utiče na otvaranje novih radnih mesta . Ako ima efekta, recite mi, direktoru 

finansija, da ovaj budžet utiče na rast privrede, opštine i na otvaranje novih radnih mjesta. Oni mogu 

imati mali uticaj na kompanije u drugim gradovima koje preuzimaju projekte, gube radnike, gube 

mašineriju. Mogu da imaju mali uticaj , 4-5 meseci obavljaju posao i hodaju dole. Pa, ne za nas ovde, 

ne! Naša mladost je nestala, mladost je gotova. Sad nam familije više nema, sasvim, čak i posle dve 

godine, rekao sam prošle godine, posle dve godine, ali sada je ostala jedna godina, sledeće godine u 

oktobru imamo izbore , samo moramo izaći da ih okupimo, starče Ljudi koji me imaju ostali su na ulici, 

a meni je rečeno, čovječe, glasaš li za mene , jer nemaš za koga da uzmeš, pa nemoj glasati. Molimo 

uredite ovu listu kapitalnih projekata. Ovaj budžet, ova podjela, ovaj spisak kapitalnih izdataka, ne 

ponavljam još jednom, jer sam to rekao nekoliko puta, to uopšte nije razumno i neću glasati za to, ako 

ti moji zahtjevi koji su bili za selo Kuk . Budžet treba povećati i, naravno, ako direktor smatra da treba, 

zajedno sa gradonačelnikom da podijele iznos koji sam tražio, 200-300 hiljada za poljoprivrednike. 

Hvala ti ! 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, zahvaljujem vam na vašem doprinosu i vašim raspravama o 

budžetu. Rekao sam na početku, to je najvažniji projekat ove godine i to je najvažnija tačka Skupštine 

opštine za ovu godinu, jer se glasa o budžetu za 2025. Čekao sam da mi postavite ta pitanja uradio si 

pismeno, ali osim Dritonija koji si mi dao, nisi mi dao drugi . Žao mi je što moram da kažem da je vaša 

svrha zašto mi niste postavljali pitanja, mogu pogrešno da shvatim, da onda možete da izađete ovde i 

da pravite propagandu, klevetu, da to čuje javnost, ja onda da ne možete odgovoriti na njih i podsjetiti 

na mišljenje da je to što govorite istina. Ali ipak, vodio sam bilješke. Zatim, kod Uran Halimija , 

promjena motora koju je naveo - 6 hiljada eura. Zamjena motora tog vozila obavljena je po zakonu i na 

osnovu svih postupaka javnih nabavki. Ako sumnjate, zatražite pristup dokumentima, uzmite slučaj i 

bez problema ga odnesite u tužilaštvo. Što se tiče Komisije, ja ću odgovoriti na eventualnu tačku. ' 

Imam božju kameru', to često pominjete , ovo nije kultura, ali ja sam ipak rekao da imam božju kameru 

za korupciju, i za krađu i za krađu. Do sada, iako ste pokrenuli predmet - sami kažete da ste tužilaštvu 

- nije podignuta optužnica. Čak i taj projekat koji ste zamislili , projekat koji je plaćen a nije potreban 

, tako da taj projekat nije optužen i obustavljen je . Nema podataka, nema projekta koji ste zamislili . 
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Kaptaža u selu Blač , juče sam dao odgovor, u tenderskoj je proceduri, to je bilo pre dve godine. Nije 

završeno, nije urađeno , iako je naziv projekta bio 'vodoposjed', nije urađeno , ništa nije plaćeno za sliv 

. Ako ne verujete, idite po dokumente . Most Hadži je na tenderu, biće završen ove godine. Prof Nex je 

postavio neka pitanja. Za Komisiju ću odgovoriti eventualno, ako vidim da je moj odgovor neophodan, 

reći ću. Pozicija broj 2, voda, kao što znate, vodom u Dragašu upravlja regionalna kompanija. To je 

javno preduzeće, nije u nadležnosti opštine. Međutim, prošle godine smo izdvojili određeni iznos 

sredstava, gde smo zajedno sa sredstvima „Hidroregiona “ intervenisali na vodovodu Dragaš i nakon te 

intervencije došlo je do značajnog poboljšanja kvaliteta vode za piće u gradu. od Dragaša. Međutim, u 

vodu ulažemo blizu 3,5 miliona evra i očekujemo da će problem vode biti rešen sledeće godine, jer će 

i grad Dragaši biti priključen na vodu u koju ulažemo. Za put koji ste videli planirano je da se i ove 

godine , iduće godine u budžetu, naprave kubizacije . Da, trebale su godine da se ovaj put završi, ali to 

je bio carimi , napisali smo carimi i kubizaciju tako da ako uspemo da uradimo kubizaciju , imali smo 

to bo. Međutim, alat nije bio dovoljan , samo je urađena konstrukcija . Sada su na zahtev gradjana koji 

su bili kod mene trazili da se uradi kockanje , a kockanje ce se uraditi 2025. Most, taj most ne kosta 

koliko smo planirali , kosta negdje blizu 40 hiljada eura, jer s vremena na vrijeme, iz godine u godinu, 

imamo zahtjeve građana za zidove, podove , dna, stranice itd. Dakle, most je ove godine u potpunosti 

završen, u postupku je tendera. Most će također biti završen krajem ove godine, čak i bolje od 

planiranog. Za školu koju ste spomenuli izdvojili ste samo 40.000 eura. Optužili ste me na prethodnoj 

sjednici da je to dvogodišnji projekat. Našao sam dokument da se radi o jednogodišnjem projektu, a ne 

o dvogodišnjem. Ovaj projekat bi trebao biti završen 15.11.2023. Za završetak aneksa Gimnazije 

izdvojena je 61 hiljada eura . Potrošena je 21 hiljada, ostalo je nepotrošeno 40 hiljada . Srećom, ova 

sredstva nisu izgubljena, već su iskorišćena za plaćanje kolektivnog ugovora. Ove godine smo planirali 

da sa tih 40.000 eura završimo aneks Gimnazije za narednu godinu . Konsultovao sam DKA, primetio 

sam da nema drugih zahteva za renoviranje Gimnazije, osim za farbanje gimnazije. Mi u sali za fizičku 

kulturu ćemo ove godine napraviti neke renovacije i investicije. Rekao sam da je planirano i završeno 

, izdvojeno je 61 hiljada evra. Nije završen , jer se radilo o neodgovornoj firmi. Dobio je posao, vidjeli 

ste i sami otkako je napustio poslove i nema mjeseci Završio sam ih . Ali sreća koju nemamo gubi alat. 

E sad, ne kažem da je to dobro urađeno, nije urađeno našom voljom, ali ovi slučajevi su slični. Ali mi 

ćemo to završiti jer smo podijelili alate. U selu Pllavë , to je dvogodišnji projekat, nemamo puno para 

, neki radovi su urađeni i ove godine, dogodine će sve to biti urađeno, izdvojili smo 50.000 evra za ovu 

namenu . U Rruga e Brruti su podijeljeni negdje oko 7.400 eura. Ovo je bio naziv posljednjeg projekta, 

kada je urađeno popločavanje tog dijela, također šifra, tako da smo dužni. To su dugovi, ni u jedno od 

ovih sela neće se ulagati, ali to su dugovi zaostali od prošle godine kada je rađeno ovo asfaltiranje. I mi 

svakako želimo da skratimo šifru projekta i da na osnovu te šifre isplatimo dug, a planirali smo da ta 
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sredstva isplatimo iduće godine. Što se tiče intervencije na putu Brezne , ta intervencija će biti urađena 

ove godine, mi smo u projektu predvidjeli da se u nekim drugim selima iz Granta za izvedbu rade ovi 

asfalti . G. Sejdilar je postavljao pitanja, peticiju sela Radeshë , znam, primio sam je, video sam. Ali 

imamo i raniju peticiju gde su se građani Radeše složili da se ovaj projekat , započet 2012. godine, 

nastavi, a takođe su se složili da se ovaj projekat realizuje. I mi, na osnovu saglasnosti građana Radeše 

koju je dobila prethodna vlast. Ona nije mogla da započne tenderske procedure bez saglasnosti sela. 

Saglasnost sela postoji, ali vi ste osoba koja zeli da destabilizuje ovu opstinu koja je veoma stabilna , 

gde su medjuljudski i medjunarodni odnosi... vi ste placeni covek da destabilizujete . Ljudski i 

međunarodni odnosi su izuzetno dobri, mi smo primer na Kosovu. Ne sviđa mi se, već nekoliko puta 

sam to spomenuo, ne diraj te baš dobre, bratske odnose koje imamo. Ovo nije samo moj doprinos, već 

i doprinos prošlih vlada. Nemojte narušiti ovu harmoniju koju imamo ovdje! Kupole u Brodu , ako 

sumnjate, imate tužilaštvo, nije nikakav problem. Znamo da je sve što je raspisano, uloženo, izvršeno. 

Dok, ako sumnjate, postoje drugi načini, možete to dokazati . Dritone, o sakupljanju atmosferskih voda, 

predložili ste prošle godine , taj projekat je završen. Završili smo to , ne treba da sečemo do mosta, ali 

smo vodu koja se tu nakuplja uzeli. Ne treba nam kilometar kupola da uništimo asfalt, kad smo tu vodu 

usmerili u drugom pravcu, ta voda ne silazi. Inženjeri su dizajnirali projekat, ja nisam inženjer. I mi to 

vidimo, ako je kako kažu , još smo tu, popravljamo. Predviđeni su zaštitni zidovi , gradiće se, ali to su 

dvogodišnji projekti. Neki radovi su sada počeli , planovi se prave , a neki radovi će biti završeni sledeće 

godine, tako da su sledeće godine svi predlozi koje ste dali realizovani . Sada je vaša stvar, da li ćete 

glasati za budžet ili ne , to je lična stvar. Čišćenje nije planirano, ali mislimo da će čišćenje početi ove 

godine. Jetmir Ajdini ima primjedbu da već idu sa kabinama i zaštitnim zidovima. Da, to su zahtjevi 

građana, sami ste predložili zaštitni zid prošle godine, a predložili ste i naziv koji zaštitni zid. I sad si 

zaprosio porodicu Murati , mi smo poceli da trasiramo put toj porodici Murati . Većina puta je 

asfaltirana . To nije bio vaš predlog, vaš predlog je bio samo odbrambeni zid. Ali to ćemo učiniti, jer je 

to u projektu. Ako to nije urađeno, dođite i razgovarajte sa mnom. U planu je, tender je potpisan i radovi 

su počeli. Riječ je o dvogodišnjem projektu. Što se tiče divlje deponije , u pravu ste, imamo je svuda . 

Napravili smo prvi korak, postavili smo blizu 50 znakova na celoj teritoriji opštine Dragaš. One koje 

su bile ranije nisu bile dovoljne, postavili smo i druge znakove. Dobro da su me gradjani svjesni nemojte 

me bacati . Potrudićemo se da ovo smeće koje je bačeno na tenderu očistimo i sledeće godine, ako 

pobedimo, sa Grantine Performanse , mi ćemo aktivirati jedan od njih deponije čvrstog otpada . Nisu 

predviđeni, jer nema alata. Sada smo obezbijedili 30.000 eura za eksproprijaciju zemljišta za školu koja 

je izgrađena poslije rata. Ovaj Sabor je izglasao da se Islamskoj zajednici isplati taj dio zemljišta, tako 

da smo dobili procjenu , mora se platiti 130 ili nešto hiljada eura . Tri godine smo se dogovorili sa 

Islamskom zajednicom i to platili . Prve godine ćemo platiti 30.000 eura. To su i investicije u Zgatar . 
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Za pumpe ih izrađujemo sa robom i uslugama. Suada je podnijela prijedlog koji ne utiče na budžet, 

samo traži da se završi naziv projekta i da se doda obnova vodovoda. Stoga ja kao predsjedavajući 

predlažem da se pored prijedloga koje sam dao, uz ove izmjene koje se nalaze u imenima, uključi i ovaj 

prijedlog Suade Bajrami, tako da se samo ime upotpuni, kao što je ne utiče na budžet. Što se tiče drugog 

prijedloga, obećao sam da ću to uraditi uz subvencije. Pajtesa, to je i isti predlog Pajtesa za selo Buće, 

da se završi naziv projekta i izgradnja onog dela kanalizacije koji je ostao nedovršen. Predlažem da se 

i ovaj prijedlog unese, jer ne utiče na budžet. Shpetim Hajredini , povećanje javnih usluga na 530 hiljada 

eura. Ovo smo radili, radili smo i prošle godine, ali nas Vlada nije prihvatila, vratila nam ih je. Ove 

godine vjerujem da će nas prihvatiti. Ovo povećanje smo tražili, jer želimo da sva sela koja imaju javnu 

rasvjetu budu uključena u naplatni sistem od strane Opštine. Veliki dio, skoro polovina je uključena, 

izvinjavam se selima što do ovog trenutka nismo mogli, ali iduće godine će sva sela biti uključena - 

samo postoji uslov, da moraju odustati od zahtjeva za plaćanje i ispusti ga nula-nula račun. Ove godine 

se ulaže voda, izdvajaju se sredstva, čak i iz budžeta koji smo odobrili prošle godine, ulaže se ove 

godine. Rekli ste da je smanjen budžet za poljoprivredu i stočarstvo . Vi znate da šumarstvo sada nije 

u nadležnosti opštine, a svu imovinu opštine u vezi sa šumama preuzela je centralna Vlada. Budžet je 

isti, subvencije su iste, nemamo smanjenje. Predložili ste da izdvojim 200-300 hiljada evra za 

poljoprivredu i stočarstvo , za nabavku opreme iz kapitalnih ulaganja. Nemamo pravo! Ako nađete 

rješenje za nas ovog mjeseca, molimo vas da to upišete u budžet za 2025. godinu, kada ga odobrimo za 

2026. godinu, uključićemo ga u budžet i to ćemo i učiniti. To se može uraditi samo uz subvencije i 

sufinansiranje. U mujm infrastrukturi Rekao sam mu, ali on mi je rekao da kupim opremu za stoku. Da, 

mi u infrastrukturi treba da idemo putevima u planine kojima idemo. Ogromna većina je za stočare, 

takođe za sakupljanje lekovitog bilja, planinskog voća itd. Predlažem da Skupština usvoji ovaj budžet. 

Bio sam dužan jednom odborniku iz JGP-a, koji je postavio pitanje o planinarskoj kući. Planinarske 

kuće nećemo popravljati samo u Brodu , popravljamo i u drugim selima. Pripremićemo Pravilnik koji 

će usvojiti Skupština, za način korišćenja tih kuća. Oni su vlasništvo opštine, a ne privatno vlasništvo. 

Jer Opština svojim sredstvima ulaže u svoju državu. Napravićemo Uredbu o njihovom korištenju, za 

dobrobit građana, mladih i ljudi koji žele da izađu. Što se tiče tog projekta koji sam pomenuo o 

odvodnji, koji je isušio atmosferske vode, to je dvogodišnji projekat. To su sredstva planirana za 

narednu godinu koja se moraju isplatiti . Dobro je što je završeno, ali to su sredstva koja se moraju 

uplatiti za narednu godinu. Hvala vam! Molim poslanike da, budžet koji su uzeli na dnevni red, kao i 

predloge koje sam im dao kao predsedavajući, vi ste podvukli crnim linijama, ova dva predloga dva 

poslanika koja su oni dali – jer nema. budžetske implikacije , upisati kao odobrene tačke i odobriti 

budžet. Hvala vam! 

Uran Halimi : Hvala, predsedavajuća! Na kraju ćemo razgovarati sa gospodinom Nedžatom . Ja se 



19  

odnosim, pošto spadaju u budžet, odnosim se na odgovore koje nam je gradonačelnik dao. Rekao je da 

je za taj tender za zamjenu motora sve u redu sa papirima. Čak i kada je sve u redu na papiru, u redu je 

i moralno, smatra predsjedavajući. Dobro ste sa papirima, dobro ste i sa papirima , predsedniče, ali i 

najprostiji građanin zna da promena motora automobila iz 2013. godine ne košta 6.500 evra. Htio sam 

zamijeniti sa prethodnih 5 ili 6 automobila. Prestaću da pričam, draga moja Samidin . Plaćen sam da 

ćaskam ovde. Mi smo tihi da bismo mogli mirno razgovarati. Građanin nas je zamolio da razgovaramo 

s njim. Ne Uran, jer me Samidini prekida, ne ja Samidini . Da, zadirkuješ me , normalno je da imaš više 

nego što sam te ja zadirkivao do sada. Da, ne znam zašto ste ovdje, non -stop da opstruirate svakog 

delegata. Da, nemoj biti gladan , izađi kad pričam s tobom, ako ti se ne sviđam, šta ja imam sa tobom? 

Jako mi je žao, Samide , što si ovakav, ali moram biti s tobom , brate. Da, jedan dan u mjesecu, nema 

veze, to su pitanja koja me tiču, hoćete druga pitanja. Ipak, idemo dalje. Rekao je da sam rekao Božja 

kamera što se korupcije tiče. Drugim riječima, predsjednik mi je rekao da imam kameru na Bogu, osim 

za korupciju. Šta je sa nepotizmom predsedniče, imaš li kameru za Boga? Mi kao VV smo pokrenuli 

pitanje vašeg zaposlenja, vašeg kabineta. Upravo ste mi ih spomenuli predsjedniče, šta da radim, zašto 

mi ih, eventualno, ne pomenete. 

Arijeta Skeraj : Urane, molila sam te još jednom, na kraju ćeš pričati o tim stvarima. Evo odgovora na 

ono što ste rekli gradonačelniku. Molim vas, u konačnoj tački da li želite? Sada imamo četiri sata da 

stignemo do konačnog odredišta. Odzrači šta god želiš boni. Molim vas ne prekidajte moju sesiju. 

Dajem još minut, zašto sam se mešao ? 

Uran Halimi : U redu , gospođo Skeraj , molim vas da me razumijete , i vi, predsjedavajući. Zabilježio 

sam ono što si maloprije rekao. Da ste ostavili odgovore u budućnosti, mi bismo razgovarali u 

budućnosti. Ako mislite da je to razumno, ostavljam ovo u eventualnom slučaju i o njima ćemo 

raspravljati u eventualnom slučaju. Dobro , mi kao LVV smo mislili da je ovo budžet podijeljen 

uglavnom na kocke jarda. Čak, većina njih po partijskoj osnovi, jer živimo u toj zemlji, vidimo da se 

otvaraju vrata dvorišta i postavljaju kupole unutar dvorišta, posebno partijskih aktivista. Vidio sam da 

smo još u kampanji optuživali prethodne stranke za klevetu , klevetu , klevetu . Svidjela mi se ta debata 

o spasenju , gdje je rekao kakav je uticaj na uspon ekonomije. Kakav je ekonomski uspon, na osnovu 

svega mudrog planiranja budžeta koje ste uradili. To je nula! Vrlo iskreno kažem, nula je da nema. 

Subvencija za poljoprivrednike je veoma dobra ideja. Bravo , Shpetim ! Hvala vam puno! 

Driton Ademi : Još jednom, predsjedavajući, kontaktiram vas. Na slivnom mestu sam video da se radi 

tamo gore , kod Borova, gde deca šetaju, glavni put. To je autoput, ovdje djeca idu u školu. Ovo je 

najveći projekat ikada, oni su ga godinama molili na raspravama o budžetu, dobro znate. Jesu Sefa sa 

tim sastankom. Građani su to molili, prošle godine to niste dodali u budžet. Dobro je što je ovaj projekat 

dodat u budžet. Vidjeli ste i čišćenje rijeke u vašem kraju otkako je izbila tokom poplava. Ovo su 
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projekti koji su veći od kockanja s tobom bog nekoga u spii . Hteo sam da se pozabavim dvema stvarima 

koje ste videli, jer sam prvo zaboravio. Izrada krovne ploče i renoviranje osnovne škole. Znate li kada 

je ovo ? Shaban Shabani je ovo dodao kada je bio 2021. Odnosno, nastavlja se čak i 2025. godine. Koju 

ploču imate, predsedniče, postoji li mogućnost drugog dana. Čak ni škola ne zna koji tanjir. Ovo je 

izgradnja krovne ploče i renoviranje osnovne škole, znam da je počeo i krov , jer postoje tri školske 

smjene. Izgradnja igrališta, kockanje , rušenje stare škole "28 Novembar" u selu Bresanë . Na prvi 

sastanak ste došli kao predsedavajući, znam dobro da sam na sastanku sa vama, a mi i dalje podržavamo 

ova rušenja i nakon što su lokacije oslobođene i tražili smo da mi date katastar gde je lokalitet, dio 

općine ili škole gdje pripada, pretražili smo katastar i otišli do mjesta gdje pripada školi. Pitam vas i 

dalje odavde, u ovom trenutku je dobro da sam napravio katastar i tačno postavio tačke. Osim još jednog 

pitanja: farbate igralište , tamo ste odveli bazar , gospodine predsjedniče. Kad ćeš ga farbati , tamo si 

odveo pijacu i zakasnićeš na igralište u Pazaru. Ne razumijem ovo. Hvala vam! 

Samidin Dželadini : Poštovani delegati, želeo sam da se pozabavim pitanjem budžeta. Ako stvari 

postanu uobičajene, veoma su štetne. Mi smo najviši organ opštine. Izvršna vlast, načelnik opštine 

dolazi ovde pred Skupštinu i predočava nam, na osnovu zakona, ono što moramo da odobrimo. Budžet 

je ključna tačka Skupštine opštine i našeg mandata. Kada dođe izvještaj o izdacima budžeta, nemojte 

glasati 100%! Ne glasajte o budžetu , krajnja odgovornost je na skupštini . Zašto? Po zakonu, 

gradonačelnik ima pravo – ako Skupština opštine ne usvoji budžet – da predvodi skupštinu na izbore. 

Molim vas, Dritone Ademi, da ja iznosim argument. Salim Jonuzi kad je on bio predsjednik ja sam bio 

poslanik , i gospođa je bila prisutna, znam dobro, i drugi su bili tu Salim Jonuzi , upravo članovima 

svoje stranke, kada nisu glasali budžet za lokalne, partijske interese, a šta ja tu znam, Salimi je izašao 

ovdje i rekao nam: Ako vi danas ne glasate o budžetu, ja sačekaće i uzeti te na izbore. Uvek sam 

samozadovoljno glasao za budzet, iako sam bio u opoziciji, glasao sam da je taj budzet narodni, nije ni 

Salimov Jonuz , ni Šaban Šaban, ni Bexhet Xheladini  . Budžet je glavna investicija građana. Ja vam 

kažem ovo: predsednik, vlada, dajte nam budžet, odobrite ga . Imamo pravo da predlažemo . Imamo 

pravo na prosjačenje, ali ne i uske interese, kako ja to vidim, parcijalne, porodične, nestašne i sitne . 

Nikada me nisu navodili da djelimično prosim, na primjer za Bresana ulaganja. Ovaj gospodin Driton 

Ademi nam je zadao problem, da on uslovljava, on nastavlja tu tradiciju. On je to prihvatio , ja to nikada 

nisam prihvatio. Nosio ga je u znak poštovanja, ne znam zašto. Planinsko ostrvo tamo u Bresani . Čemu 

služi planinsko ostrvo u Bresani ? 500 planinskih špijuna je svojim novcem sredilo građane, ti ideš 

tamo kao planinski špijun. Tamo imamo planinske vrhove, svi oni tamo imaju planinske vrhove. kola 

hitne pomoći Jeme je hotel sa pet zvezdica. Ja to lično nemam, ali ometam stvari tako što ih kanališem 

, a ne tako što ih izbacujem iz kolosijeka. Naprotiv, želim da mu signaliziram sve stvari, da ne mogu 

svi ljudi, ja to zovem kao podrška. Bogami, nemam provokacije, poslušaj me. Ne zato što je moj brat 
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predsednik. Tada treba paziti da građanin uvijek zapamti rečenicu. Čak i ako napravimo neosnovanu 

grešku, mi ćemo kao Skupština takođe patiti. Čak i ako pogrešim, ja sam Skupština opštine. Zajedno 

sa tobom. Hvala vam! 

Agron Gashi : Pažljivo sam slušao svog kolegu Dritonija koji je iznio svoje zahtjeve. Legitimno pravo, 

izabrano od naroda i legitimno je pravo tražiti. Ali, prije svega, dobro je ponekad, od poslijeratnog 

perioda do danas , otići u Nabavku i dobiti statistiku, podatke, šta je uloženo u to vaše selo. Možete ga 

nazvati metropolom, ako ga uporedite sa drugim selima. Imate domove kulture, renovirali ste škole , 

imate sportsku salu od preko pola miliona evra. Imate infrastrukturu koja je, ako je uporedite sa drugim 

selima, bitno drugačija. Da ne zaboravimo, novac pripada građanima, novac pripada 35 sela koja imaju 

učešće u tih 4,5 miliona evra. Sve što želim da kažem je da izađem i pitam, ali uvek se mora računati, 

u tački 8 je 288 hiljada evra, što je veoma značajno. Možete imati predsjednika, ali ne možete imati sve 

alate delegirane Bresani . Promjene su drastične . Dobro je izaći tamo, sa svojim kolegom, popiti kafu 

s njim i vidjeti selo Brezne , ima li on to selo tamo ili nema. Tamo nemate dom kulture, tamo nemate 

vrtić, nemate sportski teren, nemate vodu, nemate kanalizaciju, nemate imati sve stvari tamo. A ići u 

kontinuitet u traženje sredstava je nepravedno, jer ta proporcija ide na 35 sela, poštovani gospodine 

Dritone . Hvala vam puno! 

 

Nedžmidin Sejdilar: Verujem da imate protiv peticiju meštana sela Radeša za vodovod. Apsolutno 

vam verujem. I da imate saglasnost građana sela Radeša, ali obzirom da ste dobili drugu peticiju, 

odgovorite dokumentovano tim ljudima. Pošaljite im odgovor, tu peticiju i bićemo u redu. Vi poštovani 

građani sela Radeša koji ste me do sada kontaktirali da ovo pitanje rešim, danas smo zajedno sa 

gradonačelnikom zajedničkim snagama rešili na najbolji mogući način, što znači da ste vi sami dali 

reku. Tako je gradonačelnik rekao, to će vam dostaviti u odgovoru na peticiju. Niste morali da dođete 

za govornicom da kažete da ja uzimam novac, to je bilo nisko sa vaše strane, jer vi znate da kada ste 

nudili novac kako ste prošli samnom. U prvom našem sastanku, pregovoru, kada ste me molili da budem 

sa vama u koaliciji, kada ste sve adute iskoristili, zajedno sa g.Kolloni u restoranu Meka, treći sto sa 

leve strane, pokušali ste novcem i niste uspeli. Ja sam predsedniče dao svoj privatan novac da dođem 

ovde i da se borim za interese onih građana koji su me u ovome podržali. Ja ne radim ništa što nisam 

obećao tim ljudima. Totalno je bilo nisko sa vaše strane da potencirate neke takve stvari, jer svi koji 

me poznaje da meni nije stalo do novca. Pokušali ste, niste uspeli. Pokušao je i Qamil Kolloni da me 

kupi, govoreĆi biće nešta i za tebe, dođi sa LDK. Citiram da su to bile reči Qamila Kolloni. Ne može 

tako gospodine. Sejdillari se ne kupuju. Mi smo principijalni, ne prodajemo sebe, niti poverenje 

građana, niti bili čije drugo poverenje. 

Shpetim Hajredini : Poštovani predsjedniče, uvijek ste u svojim govorima naglašavali da ako imate 
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volje možete sve. A i ti, ako hoćeš, reci im da zakon to ne dozvoljava kroz kapitalne projekte. Ali preko 

Uprave za poljoprivredu, uvjeren sam da to dozvoljava. Nema ko da ih zaustavi preko Uprave za 

poljoprivredu, tako što će poljoprivrednicima pomoći šta im treba. Što se tiče kapitalnih ulaganja, još 

uvijek imate priliku da učinite nešto dobro za njih. Za polaganje kocke od glavnog puta do farmi. Ako 

imate volje gradonačelniče, učinite to na drugi način , kroz kapitalne projekte možete prokrčiti put od 

magistralnog puta do farmi. Apsolutno imate to pravo i niko vas ne može zaustaviti. Bez sumnje biste 

imali našu podršku iza sebe. A druga opcija, rekao sam vam, je direktno od Ministarstva poljoprivrede 

da se pomogne poljoprivrednicima. Ali, kada nema volje, nema želje, nema želje da se tako nešto radi, 

onda ima izgovora. Ali dobro znate da ste im potrebni i da biste trebali biti tu za njih. A što se tiče 

budžeta za izdvajanje za selo Kuk , vi ste spomenuli nešto o vodi, ali ja ne znam za vodu ako je to 

pitanje. Konačno, čak i Resuli zna, kao i Kapllan, da se ja ne miješam u projekte sela Kuk , ali radim 

za taj iznos. Kao što sam rekao, ovaj iznos koji je napravljen, ova izdvajanja za selo Kuk nije adekvatna. 

I upravo je to razlog što prošle godine nisam podržao budžet, ni ove godine ga neću podržati samo iz 

tog razloga. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini  : Samo sam hteo da odgovorim Dritoniju. Konstrukcija ploča. To je naziv projekta 

koji ima svoj kod. Imali ste zajedničke alate koji su tom stadionu dali određeni vrhunac . Nije izgrađena 

kao sala za fizičko vaspitanje. Ta sredstva - to su 21 hiljadu i nešto evra, to su dug koji se mora platiti 

po istom projektu sa istim imenom, sa istom šifrom. Još uvijek dugujemo kompaniji koja je obavila 

posao, odvela je predmet na izvršenje. Kada sam čuo za to, nazvao sam ga , razgovarao , on se povukao, 

i ja sam mu garantovao da u budžetu za narednu godinu predvidimo ta sredstva koja mu dugujemo, a 

mi smo ih predvideli. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala, predsjedavajući! Vjerujem da ste dobili sve odgovore od predsjedavajućeg. 

Driton Ademi, koji iza sebe ima tri prijedloga, predsjedavajući je razjasnio sva tri . Suada Bajrami, koja 

je vidjela vodovodnu mrežu u selu Šajne , gradonačelnica je rekla da će to biti uvedeno i mi ćemo to 

uvesti. Takođe Pajtesa za kanalizacionu mrežu u selu Buće. Zatim, poštovani poslanici, stavljamo na 

glasanje Predlog-odluke za usvajanje budžeta opštine Dragaš za 2025. godinu i predračun za 2026-

2027. godinu sa izmenama i dopunama. Dritone Ademi, za sva tri vaša prijedloga, predsjedavajući vam 

je dao pojašnjenje da su oni u procesu obrade. Ko je za usvajanje budžeta opštine Dragaš? Ima li 

prigovora? Ima li apstinencije? Sa 14 glasova za, 6 protiv i 3 uzdržana, usvojen je budžet opštine Dragaš 

za 2025. godinu. Neka uživa cela opština Dragaš! Zatim, idemo na pauzu, u 13:30 se vraćamo na 

sednicu! Hvala vam! 

Zatim počinjemo sa radom Skupštine opštine Dragaš. Nakon što smo usvojili dvije tačke, prelazimo na 

treću tačku: Prijedlog-odluka O NAGRADA IN KORISTI dugoročno THE imovine OF THE Opština 

P-70604038-00244-4 ZK Šajne , površine 12500m/2. On ga je otvorio rasprava ! Da li neko želi da ga 
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uzme ? riječ ? 

Bexhet Xheladini  : Poštovani poslanici , povodom tačke dnevnog reda koju je pročitala 

predsedavajuća, želim da vas obavestim da su ispoštovane sve zakonske procedure za korišćenje ovog 

zemljišta u cilju proširenja delatnosti . Dakle, na vama je da glasate ili ne i da ovlastite načelnika općine 

da sklopi ugovor sa firmom koja je stekla pravo korištenja ovog zemljišta. Ako me neko pita koliko 

sam dugo ovdje na propovjedaonici, može me pitati. Kao što znate, ovo je treći put da se Skupština 

bavi ovim pitanjem. Prvi je razmatranje zahtjeva, drugi je formiranje Komisije, Skupština je također 

donijela odluku da Opštinska vlada i njeni organi raspišu tender za ovu tačku dnevnog reda. Ispoštovane 

su sve procedure, Komisija je donijela odluku, objavljeno je na oglasnoj tabli, Odluka je objavljena na 

listi na kojoj se objavljuju odluke Skupštine opštine. Dakle, sada je na vama da donesete odluku. Hvala 

vam! 

Nexhat Selaj : Polazeći od principa da se od prethodne vlade predlaže otvaranje industrijskog centra u 

Mejdanu i Šajnu , čak i smatrajući razumnim da su biznisi počeli da se šire – shvatio sam gradonačelnika 

u punom smislu te riječi. dobra želja za širenjem i eksploatacijom. Takođe mi je veoma drago što 

dajemo prava preduzećima, bez obzira na to ko ili šta im pripada. U ime PDK-a, Pralamendtar grupe , 

mi ćemo podržati, ne samo ovu eksploataciju. Uvek se pozivamo na zakon, pošto nas je predsednik 

obavestio da su svi sudski postupci sprovedeni po zakonu. Ne samo ovaj posao, već svi biznisi na koje 

sa ove platforme apelujem na sve firme u tom industrijskom centru, koji ispunjavaju uslove u smislu 

zakona, imaju pravo da razvijaju poslovne aktivnosti . Još jednom, u ime PDK, mi ćemo podržati ovaj 

predlog. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko govoriti? Ako ne, molim Skupštinu da podrži ovu odluku i 

ovlasti predsjednika da zaključi ugovor o dugoročnom korištenju imovine. Onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržati se? Sa 16 glasova za, nula protiv i 3 suzdržana, usvajamo 

ovu tačku dnevnog reda. Zatim prelazimo na posljednju, konačnu tačku. 

Nexhat Selaj : Predsedavajući, ja ovde ne vidim direktora DKA. Ako mi bude dozvoljeno da predam 

zahtjev direktoru DKA, kojeg ovdje ne vidim. Stoga, nadam se da će izvršna vlast, uglavnom 

predsjednik, prihvatiti neke od tih zahtjeva i da će mi neko dati odgovore. Počinjem od početka, sa 

zapošljavanjem, predsjedavajući. Šta se dešava sa ovim takmičenjima koja nam konstantno stvaraju 

zabunu na početku školske godine? Imamo u nekim školama u kojima je razredna nastava počela sa 

zakašnjenjem iz nekih predmeta, a upravo na tim predmetnim takmičenjima imamo maksimum, imamo 

sedam nastavnika koji su do sada odsutni. Postavlja se pitanje: Prošao je mjesec dana nastave, ja sam 

profesor i imamo minimalno dva sata sedmično. Prošle su četiri sedmice, osam sati izgubljeno. Ne 

govorim o onim predmetima koji imaju tri sata sedmično, ako ih računamo i oni izlaze na 20 sati. Za 

gimnaziju i predmet računaju se i niža i viša škola. Čak i nisko i visoko tamo općenito, predsjedavajući. 
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Šta se dešava sa ovim kašnjenjima takmičenja? Drugo je malo žalosno, prihvatili ste zahtev za 

premeštaj učiteljice, koja je 15-godišnja učiteljica i bila je učiteljica u selu Rrenc . S obzirom na 

migracije koje su u toku, njegov čas je otkazan i on je 12.10.2023. godine podnio zahtjev za 

zapošljavanje. Za posao u okviru centra u opštini Dragaš. Dana 20.06.2024., doneta je odluka od strane 

DKA, da se ovom nastavniku nađe posao pomoćnog radnika u ShFMU " Fetah Sulejmani “. 

Predsedniče, na osnovu kog zakona ste bazirani da nosite razrednog radnika za pomoćnog nastavnika, 

kada ste šef, to je protivzakonito, koje radno mesto ne može da popuni učitelj razredne nastave. Mesto 

koje ste vi režirali , na njemu je da ima jednogodišnji ili dvogodišnji kurs za posebne potrebe. Usmjerili 

ste redovnog razrednog starešinu i prekinuli nastavu. Što je još gore, u navedenoj odluci napomenuli 

ste da u trenutku kada se ukaže prva prilika, ovaj nastavnik treba da se orijentiše na školu " Fetah ". 

Sylejmani “ ili u bilo kojoj drugoj školi. Započeli ste novi ugovor , ali sa istim radnim mjestom, zaposlili 

ste novog radnika, a 15-godišnjeg radnika ostavili ste kao pomoćnog nastavnika. Mogu li znati gdje se 

nalazite? Na kom se zakonu zasnivate? Dokle god se zna da su svi radnici - imao sam zadovoljstvo da 

imam direktora DKA ovde, necu mu reci kao drugi put, zadnji put kad sam mu rekao da nemas vjestine 

neznas si u tom polju , ali ja ću mu reći da nemaš dovoljno znanja, malo nežnije. Gdje je osnova da se 

radnik od 15 godina uzme kao pomoćni radnik i raspiše konkurs za novo radno mjesto? Pritužbu je 

uložio i predmetni nastavnik. Žalba je uložena 10.09.2024. Nije vraćen nikakav odgovor. sta se desava 

ovde? Po koleginici - to su službene, jer vam ne govorim riječima koje sam čula - po koleginici kaže 

da se treći razred dijeli na dva razreda. Formira se klasa III/1 i klasa III/2. To odjeljenje ima 12 učenika, 

sada ga dijeli 6 učenika. Da li je ovo obrazovanje izvor želja ili želite da završite te pogodbe koje imate 

za tuđi posao ili ne? Ovde kolega ima puno zakonsko pravo, a vi ste protiv zakona, da otvori novo 

radno mesto, kada je zahtev podneo radnik koji je kod vas radio. On je radnik od 15 godina i smatra se 

pomoćnim radnikom - nekvalifikovan je, nema kvalifikaciju za pomoćnog radnika. Nije direktor da mi 

objasnjava da se mozda popravlja , proslo je dosta dana, sad je nastavnik , nema ga, zao mi je sto ne 

ucestvuje ni na jednom sastanku, skoro 99% Samo sam ga jednom vidio ovdje. Pređimo na drugu brigu. 

Na posljednjoj sjednici postavio sam pitanje direktoru i on mi je rekao da je na osnovu informacija od 

direktora škola i onih koje sam posjetio rekao da su sve škole u stanju pripravnosti za početak nastave. 

1. septembar. Rekao je izvini, 2. septembra da je 1. nedelja, pa će citirati originalne reči direktora, rekao 

je da je 2. ponedeljak. Šta se dešava u selu Bresanë , gde se nastava odvija u tri školska časa? Tri 

smjene. Koliko su tu đaci izgubili - predsedniče, žao mi je onih koji nisu nastavnici , ja sam i sam 

učitelj, znam koliko gubi nastavnik da ima skraćeni raspored. Nije dan i nije sedmica. Prošlo je mesec 

dana, predsedniče. Moj, rekao je da su sve škole u stanju pripravnosti. Želim da on bude prisutan ovdje 

i da mi odgovori. Ako nije, ja ću se izviniti, jer sam se izvinio za bilo kakav propust koji sam napravio. 

Dalje, opet za direktora. Rasadnik u Dragašu ne radi mesec dana. Da li razumemo - svi smo mi roditelji 
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i svi imamo decu, sa kakvim se zadovoljstvom ti predškolci raduju odlasku u školu? Ja malo drugačije 

shvatam, jer sam i sama vaspitačica, i sa kakvim zadovoljstvom roditelji, majka i tata žele to dete da 

odvedu u vrtić, da razbiju monotoniju kao dete i da se druže . Pitao sam predsedniče, prošlo je mesec 

dana, a vrtić je zatvoren. Šta ćete mi odgovoriti, šefe? Još jedno pitanje, takođe oko edukacije, prve 

godine kada kasnimo sa isporukom goriva, tender je kasnio, napravljen je u decembru. Obećali ste , 

predsjedniče, da će zarad meteoroloških uslova koje imamo, pomoći da se početkom godine uradi 

tender i nabavka ogrevnog drveta i istog - bilo goriva ili uglja ili drva, kao što škole koriste - vršiće se 

tokom ljeta. Septembar je gotov, nismo vidjeli ni metar drva unesenog u škole. Da li je ovaj projekat u 

nekoj mjeri povezan ili će se nastaviti kao i u drugim prilikama, kada počnu padati atmosferske 

padavine, bilo kiša ili snijeg, a ti pomoćni radnici će u vrijeme kiše pripremati i drva za grijanje za 

škole. Hvala vam! Naravno, nakon ovih odgovora, voditelj će mi dati malo prostora za odgovor. 

Uran Halimi : Ja sam ranije rekao samo dio govora, ne znam da li je vrijedno toga, predsjedavajući se 

još jednom vratio na ono što je vidio da to ostavi za eventualno. Razgovarali smo odvojeno o 

automobilu i njegovom motoru. Predsjednik je, uz odgovor nešto ranije, rekao da su to neodgovorne 

kompanije koje su neke poslove čak i lošeg kvaliteta ostavile napola . Želio bih da vas pitam, 

predsjedavajući, da li su ikada preduzete kaznene mjere protiv ovih kompanija. Ako je tako, šta su oni? 

Čak i ako ne, zašto, ko? Sada smo razgovarali o tom slučaju Komisije. Dobro je, pozivam i poslaničke 

grupe opozicije, da imamo pravo i možemo da formiramo komisiju , kao delegati opozicije. To nije 

nužno odluka Skupštine, imamo pravo uvida u službenu dokumentaciju i istragu eventualnih 

nepravilnosti, ako postoje. Ako ne postoje, možemo vam dati izvještaj da li ih ima ili ne. Stadion sela 

Blac , pominjano je mnogo puta, i sam sam bio tamo, posetio sam to mesto, samo sto je polunapusteno, 

cak i oni novi ogradi koji imaju bo, gradonacelnik, svi su pokretni, cak ako mogu ugroziti živote 

građana, ako odu i nađu se u blizini. To su maksimalno slabi poslovi. Oni betonski stubovi koji su 

postavljeni da nose ogradu stadiona Blaci su se svi raspali , beton je izuzetno slab. Svi ograđeni prostori 

stadiona Blaçi - pozivam vas da ga posjetite ako imate vremena - svi se tresu, montirani su , postavljeni, 

nema vrata na stadion Blaçi jer je u ruševinama. Međutim, čak i ograde koje okružuju taj stadion stalno 

se tresu i prijeti im rušenje. Što se tiče situacije u obrazovanju, razgovarali smo ranije, ne znam ni da li 

je vredno razgovarati , ranije sam dobio zahtjev od službenice za rodnu ravnopravnost na prošloj 

sjednici, takođe od predsjedavajuće. Predsjednice, rekao sam da cu se pozabaviti ovim pitanjem, 

mozete li mi dati odgovor, sta ste istrazivali , koliko ste dobili i sta zakljucujete o pitanju i zahtjevu koji 

sam vam postavio kao clan žene u Dragašu, i gospođa Piraj koja trenutno nije tu, koja mi je juče rekla, 

ja sam to istraživala , rekla sam da nisam bila tamo, pratila sam sednicu i vašu debatu gde ste govorili 

na toj sednici , nisam, možda me možete ili ne možete naći. Zapravo, sinoć sam strimovao 

prošlomjesečnu sesiju i vidio da je moj govor tu. Moj govor je prikazan na YouTube-u , na kanalu 
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Radio Sharri. Drugim riječima, ili ga uopće nije istraživao , ili ga je krivo istražio. Obavještavam 

gospođu Piraj da je, kao pravni osnov za pokretanje ove procedure, moja rasprava u ovoj Skupštini. 

Hvala vam puno! 

Driton Ademi : Nakon što mi nisi dao prvu riječ, jer poprilično - ne znam, Agroni, moj kolega , zašto 

ga je optužio, da li je optužio gradonačelnika ili mene, pošto smo iz istog sela , čekam odgovor na 

sljedećoj sjednici. Imam nekoliko pitanja, predsjedavajući i direktori koji su ovdje. Pokrenuli smo 

pitanje, tačku dnevnog reda, prije nekoliko sjednica, bezbjednost saobraćaja. Ne znam koliko znate, ali 

u zadnje dvije sedmice bilo je skoro 7 nesreća na putu koji ga zovemo, na putu za Blač , prema našem 

putu tamo, za samo dvije sedmice. Možda nisu bile velike, ali bilo je oko sedam nesreća. Ali u roku od 

devet mjeseci imali ste 20 nesreća samo na ovom putu. Na sreću, zadobili su lakše povrede. I ja sam 

vas na prošlim sednicama molio da nešto preduzmete, rekao sam i predsedavajućoj, ne znam da li ima 

na umu, rekao sam joj da je dobro da pozovete direktora Regionalne policije, ne samo ovaj ton, ali i 

nadzornik koji je na cestama. Onda, ako ste na tom sastanku rekli da ne možemo preduzeti mere, 

razumem da ne možete da preduzmete mere, ali zašto su na Vlašnji crtice kao bele, kao prekidi? To je 

ujedno i glavni put i prometniji je od puta od Tirbesa do Zappluxhea . Ovo ne treba samo selu Bresanë 

, potrebno je i Blaci , Zaplluxhja i mnoga druga sela . Dobro je biti više uključen u ovo. Želim da se 

povežem sa obrazovanjem. Šta se desilo predsedniče sa komisijom u Brešani koju ste otpustili za 

predmete fizike i biologije, otvorili ste konkurs i zatvorili ga bez objašnjenja, gde učenici ne slušaju 

ove predmete. Otvorili ste i zatvorili u Bresani , za predmete fizike i biologije. Ja i dalje komuniciram 

sa školom Bresana , direktor nije tu ali se pravi da mu je stalo . Renoviranje stare škole: Drugi sprat je 

u potpunosti okrečen, ali samo jedna učionica nije okrečena. Na prvom spratu je okrečen samo hodnik, 

ni učionice , ni nastavnička, ni direktorska, niko od njih nije okrečen. Ovo imam iz vrlo tačnih izvora. 

Čak je i poslovođa rekao da je ovaj iznos - ako se ne varam, mogao bi i pogriješiti - 500 kvadrata koji 

je rekao da smo ih farbali u projektu, ostali razredi se ne farbaju. Odnosno, taj projekat se ne završava 

tamo u školi, četvrta sedmica ne počinje redovna nastava, čak ni u dvije smjene. Dolazim do drugog 

pitanja, o fotokopijama, koje sam pokrenuo na sednici malo ranije. Fotokopije, škola, pribor. Je li istina, 

predsjedniče, da vi stojite iza privrednog kriminala u ovim školama? Za ove fotokopije koje ste 

prihvatili ima novih , stigle stare , koje je bilo preko 100.000 fotokopija, jedna ih ima iza, do druge 

skole blizu 400.000, ne bih mogao da kazem tacan broj, ali vise od 300, blizu 400. . Da li je tačno da je 

bilo privrednog kriminala u svakoj školi, možda čak iu Gimnaziji, ne znam tačno. Još jedno pitanje , 

što se tiče zdravlja, kada će Laboratorija početi da funkcioniše, kao u QKMF ovde u Dragašu, kao iu 

QMF u Brešani . U QMF- Bresana skoro tri godine, Samidini jako dobro zna , ne radi dvije-tri godine. 

Ali čak iu KKMF-u ovde u Dragašu postoje samo vrlo jednostavne analize. I poslednje pitanje, 

predsedavajući, pitanje studentskih stipendija, igla se trenutno nije pojavila, do sada to niste završili. 
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Prema informacijama, u kakvom je položaju dobijan novac za ugovore i licence, da li su dobijeni od 

grantova i subvencija, zbog čega ove godine nedostaje stipendija? Ako je moguće više dana. Hvala 

vam! 

Afrore Vejseli : Pozdrav za sve prisutne! Biću vrlo konkretan, imam dva pitanja za predsedavajućeg. 

Prvo, predsedavajući, šta se dešava sa rasvetom u gradu, na Rruga e Brodi ? Imamo dva-tri mjeseca, 

jedan mjesec nema rasvjete. Javna rasvjeta na Rrugi e Brod koja je ovdje u gradu. Drugo pitanje , ne 

manje važno, je trenutno. Imamo struju, predsjedavajući, ali problem je što je jako slaba. Ne znam koja 

je vaša kompetencija, ali htio sam da to imate na umu. Struja u gradu, barem u kojem ja živim, je jako 

slaba, pogotovo ljeti, kada imamo veliku prisutnost dijaspore, ali i sada u vrijeme kada se grijanje na 

struju sve više koristi. Ni na kraju nisam zaboravila jaslice , ali čekamo famozni oktobar, da vidimo šta 

ćete. Hvala vam! 

Jetmir Ajdini : Imam pitanje za vas, predsjedavajući. Pitaću vas za put u Nemačkoj koji je nedovršen. 

Riječ je o projektu od prije skoro dvije godine. Tender koji je završen je plaćen , ali postoji i dio puta 

koji je ostao nedovršen . Mnogo je razloga zašto taj put stoji skoro dvije godine. 

Shpetim Hajredini : Na tu optužbu ću se osvrnuti malo ranije, u prethodnom govoru koji nam je držan 

o stručnoj školi. Želio bih da vam dam kratko pojašnjenje. Mi smo izgradili stručnu školu, ali ste obećali 

da ćete je učiniti funkcionalnom . Mi to nismo uspjeli učiniti funkcionalnim , a ni vi, nakon tri godine, 

niste uspjeli, a ni nakon četiri godine još uvijek niste uspjeli . Dakle, obecanja sledeci put kada ih das, 

u redu je , onda pazi, ne treba da mi das obecanje kad ga nisi ispunio mesec dana . Još jedna, imam 

pritužbu jednog građanina sela Kapre , da je firma koja je izvodila radove u tom dijelu - privatno 

vlasništvo, po pritužbi ovog građanina koja mi je stigla - a drugi dio je javna svojina. Nakon završetka 

radova to preduzeće nije vratilo u pređašnje stanje tu parcelu i put koje je taj gospodin oštetio . Dobio 

sam od njega fotografije i video zapise. Dobro je predsedniče da o tome razgovarate sa vlasnikom ove 

firme, pa neka on preuzme odgovornost, neka ode da popravi deo koji je oštetio , a nije vratio u 

pređašnje stanje. Smatram da je razumno i postoji i zakonska obaveza, da se taj dio na tom mjestu, na 

toj parceli koja interveniše, radi, vrati u pređašnje stanje. Smatram da je i moralno da bude još bolje 

nego prije, a ne da ostane u ovakvom stanju u kojem mi je ovaj gospodin slao fotografije i video, što je 

tamo bila katastrofa , to je bio problem koji sam prošao . Spomenuo je i direktora finansija, vjerujem 

da zna o kome i o čemu govorim. Sledeće, poštovani predsedavajući: u Uredbi o otpadu, spomenuli ste 

mi zakon tog dana. Tražio sam pojašnjenje i rekao da mi dajte ovaj zakon da ga pročitam i da sigurno 

znam da li zabranjuje ili ne. Uzeo sam i ponovo slušao, dva ili tri puta, vaš govor. Možda su pogrešili 

zakon, ili je to čitanje koje verovatno nikada niste pročitali , ali zakon koji ste opisali tog dana nisam 

nigde mogao da nađem . Pronašao sam zakon koji tačno govori o Uredbi o otpadu, a to je Zakon 04/L-

60 o otpadu i izmenama i dopunama Zakona br. 08/L-071. Ovaj zakon postoji i ja sam ga pažljivo 
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pročitao , ali vjerujte da nigdje nisam našao da ga zabranjuje. Ne optuzujem te jer se na kraju razumem 

u tvoju struku i ne mozes sve da znas, ali ovo sto je neko opisao ne znam sad da li je dao tacno ili ne 

Bilo bi dobro da na sledećoj sednici uzmite čak i zakon, ako vas ne spreči, navalićete na mene, hoćete 

da vidite ovo, gde je bio taj zakon koji to zabranjuje. Onog drugog, poštovani predsedniče, pitao sam o 

kanalizaciji kao pitanje i tog dana, sa životom koji ovde imam, rekao sam 20-ak puta da smo ometali 

kanalizaciju sela Kuk . Predsedavajući, sa mnom je možda potrebno 50 puta više , da svakako treba. 

Ovi bunari koji su blokirani, jedan je blokiran 7-8 meseci, ja o tome nikada nisam ni raspravljao ovde 

u Skupštini. Očekivao sam da ćete intervenisati i otvoriti ga, ali je i dalje bilo tako, blokirano. Veoma 

veliki problem predstavlja u tom dijelu, na imanjima tih poljoprivrednika, što je sada ugrožena i njihova 

stoka koja se nalazi u tom dijelu. I tu vodu piju ta stoka, gde se zna šta se u toj vodi nalazi. Molio sam 

vas da, barem u toku ove godine, ova dva bunara - znam da su dva blokirana - da razgovarate sa 

kompanijama ili da nađete alternativno rješenje da se ti bunari otvore i da ne ugroze zdravlje stoke 

farmera. Još jedno pitanje: Poštovani predsjedniče, da li na web stranici objavljujete konkurse za posao 

u Upravi , zar ne? Zakonski, konkursi moraju biti objavljeni na sajtu opštine, u službenim novinama - 

znate kako stoje zakonska pravila. Da li se to dešava ili ne? Na osnovu informacija koje su mi dali, rekli 

su ne, nije se tako nešto dogodilo. Čekam vaš odgovor. Ja sam apsolutno nisam istraživao da li radite 

tako nešto ili ne. Hvala vam! 

Samidin Xheladini : Hvala predsjedavajuća! Radi pojašnjenja, neke dijelove pojašnjavam sam, sa ili 

bez dozvole. Osećam se odgovornim što sam to dao, sada stvari nisu baš onako kako ja govorim, ali i 

tebi treba tvoje mišljenje, a cela stvarnost, ako nije tako, potrebna je drugima koji znaju bolje od mene 

Istina mora izaći na vidjelo. Za suhu analizu, ja znam bolje sa svoje strane, za laboratoriju u Bresani . 

I dalje imamo problema sa zalihama. Sad da ne ulazimo u to zašto, ali vidio sam da, u nekom obliku, 

oni lično imaju političku zamjerku prema meni, uglavnom političku, a ne profesionalnu, jer oni 

profesionalni nemaju zamjerke, nemaju zamjerke. Ne mogu tu da pobede, šta imaju, politički su hteli 

da me ucene . Da, gurnuo sam ga grudima. To je veoma žalosno. U Skupštini, prošli mandat, Betim 

Merdiu je bio predsedavajući, Shaban Shabani je bio predsedavajući, bio je tender za opremu - Kruševo 

i Bresânë , pored ostalih ovde koje su dobili. Ambasada Japana je došla u Bresanu , obećala i isporučila. 

Ambasada Japana je poštedela laboratorijsku opremu, koja je trebalo da bude vraćena u inostranstvo i 

odneta u svoju zemlju, namenjenu humanitarnom centru u Brešani , Kruševo , i HCMF-u. Kada je 

kamera stigla , dali su mi stari fotoaparat. Rekao sam direktoru da je star, nije nov, imaju maske . 

Istražio sam , srećom, rekao sam načelniku opštine, bio je prisutan i Fesali , hoće stari, direktor hoće 

da mi ga da idi tamo . Nije moguće, nije vjerovao da to radi. Ili mu nije palo na pamet da se meni mogu 

desiti. Ali obavijestio sam ga na vrijeme. Kada su mi dali uređaj, to je bio direktor Direkcije , direktor 

KKMF-a je bio dobavljač. I kako sam bez stare kamere, ne želim da je dodam unutra. Neko je nazvao 
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Betima Merdiua telefonom , predsjedavajući Betim Merdiu je stavio telefon u laboratoriju. Od tog 

trenutka su počeli problemi , još veći. Kada su otvorili softver , pokazalo se da uređaj ima hiljade, 

desetine hiljada i stotine hiljada analiza, a taj biohemijski uređaj je bio jedan od prvih. Servisiran je 

nekoliko puta . Šta sada imamo? Videli smo da uredjaj ne radi, hakovali su ga , ne znam gde su ga uzeli 

. Raspisali smo novi tender, direktor Behar Brenoli sa osobljem, ono što su uradili, sa predsedavajućim, 

podelili smo skupštinski novac, napravili smo drugi aparat. Moj telefon je ljudski, njemački, ovdje je 

francuski. Uvek se raspisuju tenderi za uređaje ova tri naselja, Kruševo – Dragaš – Belobrad . Bresana 

ne prihvataju tender! Apsolutni nedostatak reagensa, veliki problem. Uprava treba da uradi ovaj posao, 

ja sam u kontinuitetu upućivao zahteve, službene, pismene, i u dobru i u zlu , i dalje sam ignorisan . 

DSK je došao na vlast, načelnik opštine u prvim danima vlasti - bez da mu je rekao, bez razgovora , on 

nas je sam zvao , on sam zna otkad je radio , da mi ovde ne razgovaramo o pitanjima - pozvao je i mene 

Pa, pozvao je sve službenike i rekao nam: imamo, vrijeme je za reagense prekidač uređaja , ne dozvolite 

da rad u laboratoriju zapne, neka se nastavi bez ikakvih prepreka. Takođe smo obećali da će to ići ovako 

. Od tog trenutka je počela hromost . Prije nekog vremena pitao sam Behara Brenolija da li je u pitanju 

sabotaža, on mi je rekao da nemam argumente. I danas kažem: to je bila sabotaža. Neka dođe ko hoće, 

ja tvrdim da je to sabotaža od strane ljudi koji su raspoređeni na ovaj posao, tako da laboratorija ne radi 

. Doktore, dugujem Jeti Xharra , doktoru Jetmiru, što mi je postavio pitanje i dao objašnjenje za testove. 

Čak i sada su sabotirali ljude u različitim oblicima. Vlada je pronašla oblike i mogućnosti da ga učini 

funkcionalnim kao centralna laboratorija i na terenu sam vidio da postoji maksimalna posvećenost. 

Najgore je što su pojedini ljudi, Kruševo -Dragaš i Belobrad , raspisali tender, tako da servisiranje 

uređaja treba da se radi kontinuirano - Bresana je uklonjena . Došao sam i molio da mi pošalje svoju 

ponudu, razgovarali smo sa kancelarijom za nabavku , recite mi o funkcionisanju aparata, balansiranju 

, kalibraciji, jer su to osetljivi aparati. Nisu došli . Čak i ako im službenik QKMF-a kaže, ja sam šef. 

Nije da nemaš Bresanu na tenderu, odnosno da joj govoriš da ne ide. On ne zna, ali gradonačelnik ne 

zna. Sad vam kažem , ovo su najperfidniji, najniži oblici djelovanja. Ucjenjujemo kako bismo optužili 

predsjednika. Ali funkcioner mora da radi svoj posao, jer gradonačelnik ne može da ode i pusti me da 

ga tugujem. Moramo odgovorno ispunjavati svoje dužnosti. Imam problem sa opštinskim službenicima, 

ali ne mogu da se obratim gradonačelniku . Imam ozbiljan problem sa službenicima, ja lično imam 

problem. Piše da sam obradio slučaj, ali nisam . Gdje je ključ, ključ je sabotaža. Volim to Avdullahu , 

odgovorno radimo svoj posao i stojimo na usluzi pacijentima. Ucenjuju nas , blokiraju. Narod pati zbog 

svoje sabotaže. Trebalo bi da pređem i na odgovornost. Hvala na pitanjima koja ste mi postavili, još 

uvijek mogu odgovoriti na njih. 

Nexhat Selaj : Ako mi dozvolite još malo da se ispričam. Imam mali dug za investicije, obratiću se 

gospodinu Qamiliju , ali i potpredsjedniku. Bili smo prije dvije godine u selu Zym i tamo smo uočili 
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priliku da u budućnosti izbjegnemo opasnosti. Nažalost, za sada još uvijek nemamo nekih većih rizika, 

ali male igre se vrlo brzo ponavljaju. Bili ste prisutni, direktore, i vi i potpredsjednik i obećali ste da će 

u najskorije vrijeme biti intervencija. Prošle su dvije godine, nemamo nikakve intervencije . Neću vas 

previše moliti, ali u tom kolegijalnom aspektu , kao prijatelji, mislim da će vam to naići na uvo, iako to 

nije u ovim projektima. Vi ste posvećeni tome da to sprovedete, to bi bilo u interesu građana, ne sela, 

već svih građana. Također ću se zahvaliti tan Samidu na veoma iskrenom govoru koji je imao. Hvala 

vam! Vi ste među prvima koji su priznali da vas u ovoj izvršnoj vlasti ne slušate . Vi to prihvatate. 

Drago mi je što to prihvataš i moraš to prihvatiti, bilo da je to dobro ili ne. Svi ćemo se zajedno boriti 

protiv zla, za dobro građana. Hvala vam! 

Shpetim Hajredini : Onda sam imao pitanja za predsjedavajućeg, on nije ovdje i ne znam da li da mu 

ih predam ili ne. Onda postavljam pitanje direktoru finansija. Subvencije za poljoprivrednike, poštovani 

direktore, hoće li se ove godine vršiti ili ne? Imate li finansijskih sredstava ili ne? A druga za 

gradonačelnika je bila: Gde su vam ostale poplave koje su se desile u selima, imate li informacije iz 

centra, da li će ovim porodicama biti pomognuto ili ne i u kakvom je stanju puteva koje je sada - ja 

Govorim o selu Kuk - poznato je. Hoće li biti moguće obnoviti te puteve ove godine ili ne? Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Onda mi je postavljeno nekoliko pitanja. Prvo mi je Uran Halimi pričao o svojoj ženi. 

Nemam zahtjev u kancelariji, upućen sam ovamo . U kancelariji nemam ni jedan. Ako ste to odnijeli u 

kancelariju Skupštine, taj zahtjev nisam dobio . Da budem poslušan. Rekli ste mi ovdje da je vaša žena 

nedovoljno plaćena, njeno radno vrijeme je prepolovljeno. Onda sam, nakon Skupštine, molio za 

sastanak sa načelnikom opštine, zatim sam zvao i direktora DKA, jer sam bio duboko zabrinut da će 

žena biti pogođena poslom na kojem radi. Malo ranije, Uran Halimi , rekao si da si ih izdao za Komisiju. 

Kako možeš da me pitaš , kad varam? I tebe sam pobedio varanjem , ako sam prevario . Uran Halimi , 

istina je da imam glasove PDK , vrlo tačno. Takođe je veoma tačno da ste glasali za Bedžeta Dželadina 

i da ste danas izdani, vi ste izdajice. Ne zna se ko je na ovaj način izdan , jer ne znam ni ja ni Skupština. 

I sami znate ko je zauzeo pozicije. Rekao sam: PDK je glasao za mene , da sam u Skupštini 16 godina, 

da sam takođe ponekad glasao za dobro građana i bio sam na toj poziciji. Dakle, veoma sam iskren 

prema vama. Drugi: Mnogo puta me zovu vođa, vođa, vidi . U vašem dvogodišnjem mandatu nikada 

nisam imao nijednu - iako imate mnogo nepravilnosti - nisam je imao. Znam gde smo išli , vrlo dobro 

znam gde smo otišli . Ali ne zaboravite da ste bili jedan od onih koji su me htjeli vidjeti ovdje. Kažem 

to vrlo otvoreno. Vraćamo se vašoj ženi. Odvešću ovaj posao do kraja. I ne samo to, nego sam zvala i 

predsednicu Skupštine žena . Ona se odazvala pozivu i mi kao grupa idemo opet kod gradonačelnika, 

a ovaj posao, ne vjerujem da je sto posto veći , ako je u pitanju neki odbornik u porodici. Da se uvjerim 

u ovo. U Komisiji i sami znate da sam glasao za njega . Nemam iskustvo u Komisiji. Koliko god želite 

da razotkrijete nepravilnosti u Komisiji, na mestima gde se krši zakon ili gde ima korupcije, ja sam i 
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član skupštine . Neko je to uradio i meni , kao ti i ja. Komisija danas ne glasa ! Vi i svi ostali članovi 

skupštine znate razlog . Ne neko ko je digao ruke na mene, jer me niko ne može zadržati . Razlog je da 

javim VAKAT-u, kada budu spremni, ja ću to staviti na dnevni red. Nemam apsolutno nikakav problem 

sa ovim . Na kraju, rekli ste da ste izdali PDK. Ja nisam izdao PDK, ja nisam osoba koja izdaje. Čak ni 

Skupštinu nisam izdao . Ja ne stojim iza ovoga, niti sam mu otac, niti ovdje gdje sam oženjen, nisu 

imali izdaju u krvi. Zato, nemoj me opet zvati izdajnikom! Nisam izdao PDK za konačnu tačku. 

Eventualni bod kada je to zadnji put tražio Driton Ademi , pa da bude drugi nakon minuta, onda me 

zanima . Posle sastanka sa svim predsednicima Skupštine, rekao sam im ako mogu, nijedna opština 

nema eventualnu drugu tačku. Ono što je potrebno najviše razjasniti su ostale tačke. Ovo nije izdaja. 

Ne zaboravite, Uran Halimi , da sam ja u Skupštini već 15 godina. Nikada , zajedno sa Samidinijem , 

nismo ostavili konačan poen za sobom. I mi smo bili opozicija, to se vidi, imate medije. Vi ste to tražili 

, jer ste mi rekli dva puta, iu Skupštini i van nje. Konačna poenta nije da se o njima glasa na svakoj 

sjednici, nego je druga vlada glasala za njih, što je dobro, jer su birači koji su nam ih ovdje delegirali 

dali su ih nama . Ako ne možemo pobijediti u bodovima koje imamo kratkoročno, možemo pobijediti 

u konačnom bodu. Dakle, nisam ih izdao . Podržao sam prve zahtjeve koje imaju, one koji su bili za 

dobrobit građana . Ovde se konačna tačka ne može izneti , jer imamo mnogo pitanja, a kamoli danas 

koji je bio budžet opštine Dragaš. Dakle, Uran, ja nisam izdajica. Kažem vam sa punim uvjerenjem, da 

ćete se prekosutra i sami kajati , ali ja sam žena koja izdržava vašu ženu. Koliko ste vi pogođeni ovim 

slučajem sam i ja pogođen. Hvala vam! 

Tokom budžetskih rasprava koje imamo iza sebe kao Grupa poslanica , treba napomenuti da radimo 

veoma dobar posao. Iskreno se zahvaljujem gradonačelniku opštine, g. Bexhet Xheladiniju, zajedno sa 

direktorom Qamilom Kollonijem, što su uzeli u obzir naše zahtjeve. Naši zahtevi nisu stizali samo od 

poslanica , već od žena koje rade u UOP, KKMF, koje rade u prosveti, svih njih je bilo oko 10 zahteva 

koji su ušli u budžet opštine Dragaš. Vrijedi napomenuti da će, kako je istakla predsjednica Skupštine 

žena Suada Bajrami, da će žene oboljele od raka dojke biti subvencionirane. Gradonačelnik je to uvijek 

podržavao, ali sada imamo iznos koji nije tako velik, ali nije tako mali. Žene opštine Dragaš koje su 

obolele od raka - sa žaljenjem to moram da kažem - biće subvencionisane sa po 500 evra. Drugi, prema 

mišljenju, bio je zahtjev Anese Mehmeti da opština Dragaš pokrije troškove Papa Testija. Ovo je veoma 

pozdravio načelnik opštine, zajedno sa Direkcijom za finansije. Hvala vam! 

Uran Halimi : Radilo se o zahtjevu u kancelariji. Ako ovo nije mjesto gdje se podnose zahtjevi i 

postavljaju zabrinutosti svih gradjana , ne znam koji drugi zahtjev da uputim . Čak ni u Jeti ( Xharra ), 

rekao je taj direktor, nisam dobio nikakav zahtjev. Da li te je Uran sreo , da li ti je rekao šta se dogodilo? 

Da. Zašto bih ja tražio pismeni zahtjev, kada su poznati uzroci i motivi tog incidenta, gospođo Skeraj . 

E sad, pravno, sve dok se zabavljate , ako je dobro sa zakonom, dobro je svuda. Dalje, nisam rekao da 
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si izdajnik, jer si mi rekao da si izdajnik, to znači da stalno izdaješ. Kada nekoga nazovem izdajnikom, 

on je uvek izdao i jeste izdajnik, ili je izdao mene lično. Zapravo, izdali ste nas ovde, jer ste nas podržali 

prvi put, izdali ste i mene kada sam to tražio , jer sam video da ste podržali i glasali za prošlu sednicu, 

ali niste glasali za drugu. Šta ovo znači? Možda si se predomislio . Neyse, bon vaki, malo sam grubo 

odabrao riječ, razočarao sam se kad sam vidio da si me jednom podržao a drugi put nisi. Onog drugog, 

kao vođe, nisam mogao podržati, jer je htio da ide protiv sebe. Volio bih da budem predsjedavajući, 

volio bih ponovo biti predsjedavajući do kraja mandata, možda još jedan mandat – znate, život nikad 

ne zna – može trajati duže. Pošto ste mi se odmah obratili da promenim eventualnu tačku, verovatno 

imam proteste sa nekom sednicom, kada smo izgubili eventualnu tačku, ali danas nisam tražio da se 

menja eventualna tačka, a kamoli druga ili prva. 

Arijeta Skeraj : Nisi to uradio danas, ali danas nisi uradio zbog svoje supruge, ali ja sam došao na 

prethodne seanse sve što je prikupljeno, rekao sam mu danas. 

Uran Halimi : Oh, misliš da si ih skupio za mene? 

Arijeta Skeraj : Sve sam ih skupila da ne izađem previše puta i ne ustajam, nego jednom izađem i sve 

im ispričam. 

Uran Halimi : U redu, gospođo Predsjedniče . Obično ne uživam da ih skupljam, jer moram da ih nosim 

sa sobom. Odmah mu kažem da živim slobodno, ne brini za mene . Dobro je, gospođo predsjednice , 

jedan po jedan mi je rečeno, to sad kad mi kažete Stalno me opterecujes, cak mi kazes svaki dan, jedan 

po jedan, lakse ih prihvatam, jer si me mnogo opteretio. Ipak, zahvaljujem vam na pomoći i spremnosti 

koju ste iskazali da mi pomognete u slučaju koji je prvenstveno politička osveta. A ono drugo, nisam 

hteo da te uvredim tom rečju koju sam ti rekao, izdao si nas . Lično si me razočarao. Nisi mi izdajica, 

nikad mi se to nije desilo . Ne uzimajte ih previše k srcu, mi se ovdje bavimo politikom, imamo 

personalne kadrove. Izvan parlamenta mi smo kolege, prijatelji, porodični smo. Evo Skupštine. 

Potrudite se da ne povrijedite porodice kod nas , jer su nevine, sta cemo mi ovdje, smirite se. Oni u kući 

nemaju pojma šta mi radimo, imaju svoje obaveze. Za nešto što želiš , dogovori se sa mnom, tu sam. 

Članovi naše porodice nisu krivi. Znam većinu članova tvoje porodice, bon vaki. Imam sina 

predsedavajućeg za druga iz razreda. Svaki put kada se sretnemo, vodimo razgovore, to se nije 

promijenilo zašto se politički ne razumijemo. Oni koji su znali za izdaju, preuzimaju je na sebe. I sa 

sela sam rekao da ne znam da li ste me čuli, nikad se u životu nisam osećao izdajnikom, iako sam danas 

izdat . 

Arijeta Skeraj : Prije nego počnem s diskusijom, želim da odgovorim Dritoni. Pozvao me je u Područnu 

upravu policije. Vjerujem da hoću, Dritone. Uskoro ću poslati poziv Upravi policije, a vjerujem da ću 

i vas pozvati ako on pristane da učestvuje. 

Samidin Dželadini : Gospodin Nedžat mi se zahvalio. Zahvaljujem i vama što ste mi zahvalili. Pokušao 
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sam da kažem, i ti bi trebalo da mi se pridružiš , nađi me ako znaš istinu, zašto ne? Ali, rekao sam da 

prethodna vlast i sadašnji funkcioneri. Obojica su iz PDK. I prvi i drugi. Žao mi je, nisam to htio reći. 

Čak i prvi koji su imali sabotaže i probleme su iz PDK, zvaničnici su takođe iz PDK. Nažalost , nije 

dobro reći, namjerno ucjenjuju, što umanjuje imidž načelnika općine i njegovog uzornog rada. Najveći 

izazov je to što radi , jer mu je najpotrebnija laboratorija. I ja ga imam dovedi mi pacijente - verovatno 

sam radio deset puta više nego što sam mogao . Ja sam obavio posao deset ljudi, jer je to pacijentima 

potrebno. Da, ovo je namerno. I zapamtite , ako želimo riješiti problem, to je vrlo lako. Ako to želimo 

učiniti namjerno, sa problemom i onda sa mogućnošću i prostorom za napad . Ako želimo da budemo 

konkretni, to je realnost. Bilo je ucjena, bojkota, ima loših stvari. Računate: Zahtev ide direktoru 

direkcije , direktor direkcije raspisuje tender. Rekao mi je ovdje, ja sam to svojim očima vidio, 

namjerno, da to počinje od šefa laboratorije, direktora KKMF-a, pa do direktora direkcije . Direktor 

direkcije nije profesionalac. Ostaju s namjerom da, kada se takmičiš, onaj koji ne dobije, njihov favorit, 

ima osnovanu pritužbu. Sljedeći put kada uloži žalbu, odnese je OShP-u , m'u Ne znam ni koliko treba. 

Sve su to ucjene, za mene samo za mene, za druge ne znam šta misle. 

Driton Ademi : Onda, Samče , moram da pomenem ime, ako nemaš pravo da uzvratiš . Kada ste došli 

na vlast rekli ste da ćemo je učiniti funkcionalnom. Ipak , obećali ste da ćemo ga učiniti funkcionalnim. 

Da li je on funkcioner PDK, AAK, LDK, predsednika nije briga. Odakle ti znas da je gradonacelnik 

vise zainteresovan za stanogradnju , kanalizaciju i mnoge druge stvari, kao i da direktno utice na 

gradjane u analizi, ne mogu da rese problem tri godine. Reci mi , Samidine , nismo uspeli . Propali smo 

kao pozicija , tačka razgovora, o tome ne treba ni da raspravljate . Propali smo već tri godine . Arijete 

, ako je moguce, imam jedno pitanje, na osnovu skupstina , evo koji izlaze iz sale ne ostaju do kraja, 

obojica sa pozicije, iz opozicije, ja sve kazem - samo da neko ima mali m Personal - Pitao sam da li je 

moguće, uz razumijevanje cijele Skupštine, možemo to staviti u drugu tačku dnevnog reda, eventualnu 

tačku. Definitivno nije, ali pošto neki ljudi napuštaju salu, ovo nije dobro. Predsedavajući, dva pitanja, 

sad kad su mi poslata, nemam ništa sa njima. Massi, ja sam na propovjedaonici. Imam par pitanja od 

Saveta BI, Saveta džamije sela Bresane - raspored kocke na zidu džamije, na ulaznim vratima . Žele 

zemlju sve više i više - iako oni imaju zahtjev od vas, a drugi imaju zahtjev, oni je žele sve više i više 

kada se to uradi, jer tamo narod jede, a vi znate kako je. Ako mi ne vjerujete, pročitajte poruku sada 

kada je imam. Propustio sam još jedno osnovno pitanje, ali ga nisam shvatio. Ja sam vam lično rekao, 

predsedavajući, o čišćenju kanalizacije u Brešani . Niste očistili kanalizaciju u Bresani . Koliko ja znam, 

nijedan. Sefa mi dolazi da se ovako otvara, prestala je da pravi selfije , jer mi govore da se ne hvatam 

sa Sefom . Sefa je bio spreman da napravi selfije , svaki zahtev. Rekao sam ti predsedniče da li treba 

da tražim, ti si mi direktno rekao: Dritone, nemoj da tražiš, rekao si mi privatno u hodniku, rekao si mi 

da ne podnosim zahtev jer imamo zahtev za sve sela. Tender za sva sela, za kanalizaciju, čišćenje 
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kanalizacije. Kažem ti već u Bresani da imaš deset zauzetih kanalizacionih bunara . Nijedan? Možeš 

doći sutra , čak i ako to ne vidiš, odvešću te do desetina pa ćeš ih vidjeti . Bolje je razmotriti ovaj 

zahtjev, ili bolje napisati ga u pisanoj formi. Ako ne šaljete tender, bolje je da ga napišete u pisanoj 

formi. Hvala vam! 

Nexhat Selaj : Malo, samo mala replika za Samida , pojašnjenje jednom za svagda. Možete izaći kad 

god želite da razgovarate. Budite sigurni da ne govorim bez bilješki. Ono što si rekao, ja sam odgovorio. 

Rekao sam da imam problem sa svojim ljudima u kancelariji, koji ne rade moj posao. Ne znam ko su 

tvoji, niti ko su moji, službenici. Naravno, zvaničnici, ne govorim o članovima porodice, nego o 

službenicima. Sa svojim sam rekao više, imam problem, tako sam napisao, tako sam pročitao. I rekao 

sam da, drago mi je što izlaziš i osuđuješ ih. Nisam spomenuo ni prošlost ni sadašnjost. Osim što sam 

rekao, ovaj put kada govorite, imate moć u svojim rukama. Drago mi je da tako govorite, a svi treba da 

budemo takvi, da napadnemo zlo i zaštitimo dobro. Zašto, šta nije u redu sa mnom ? To ste rekli, tako 

sam im se obratio, ne vraćajte loptu u prošlost, ne one PDK u prošlosti, a PDK imate i danas. Imaš ga, 

očisti ga! Hvala vam! 

Sefidin Mejzini : Predsjedavajući, hvala vam na govoru! Poštovani predsjedavajući, dragi prisutni, 

pozdrav svima! Zabavljao sam se i sa Artanom i sa Dritom, jer se sa njima više zabavljam , više 

razgovaram, uz dužno poštovanje prema svima. Dritone, nije demokratski zaustavljati selfije . Drago 

mi je da me nisi uhvatio na selfijima . Ovo je jako lijepo za sadašnju vlast. U ovoj demokratskoj zemlji 

pokušavate da nas sprečite da pravimo selfije . Moram da izađem sa fotografijama nekih radova kasnije. 

Nemaš ti srce kao moje, za vrijeme Šabana Šabana bio sam četiri godine zauzet poslom i sve sam ih 

dao. Optužio me je Samidin . Ovo se odnosi na sve . Kada vidite da se posao radi loše, vaše je pravo da 

glasate za to . Trebao bi ih nazvati inženjeri koji ne rade dobro . A ti nisi kao ja. Jos jedno - nisam hteo 

da ti kazem, uz svo postovanje koje gajim prema svima - osim tebe Artani i onih koji misle kao ti, 

vladaju nama, rade , deluju , mi nismo ulazili u izbornu trku covece ništa. Postojite mnogo godina, 

ostavili smo vam još nekoliko. Da, ušli smo u trku da pobijedimo na izborima i radimo kako znamo, 

uvijek poštujući zakone i razna administrativna uputstva. Sad mi recite, kao što kažete vladi, mi nikada 

nismo učestvovali u izbornoj trci, ovo nam treba danas. Vladala je tri godine. Te Shpetimi - uz dužno 

poštovanje - govori gradonačelniku o zakonu o otpadu. Predlažete uklanjanje veterana . Koliko imate 

veterana? Da, predsjedavajući je veteran. Bog je kriv, to je socijalna pomoć. Ko ih je platio , one koji 

nisu na poslu? Svi veterani imaju platu. Ova naša zemlja, Dragaši, poznata je po svom geografskom 

položaju, po vazduhu, po vodi. Čak i smeće, ko će ga čistiti ? Bez plaćanja niko ih ne čisti. sta radis 

Hajde heck veterani! Predsjedavajući je veteran. Koliko si veteran ovdje? Ljubav . Ko su ostali 

veterani? Qamili tamo, ima ih dosta. Bog je kriv, ti si na socijalnoj pomoći, izvini Daću ti 5,50 evra. Je 

li ovo politika? To nije politika. Čak i dobre fotografije izlaze, jer me raduje što se radi u svakom selu. 
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Nisam obraćao pažnju zašto postoji sportski centar u Brešani . Ili stadion - ko me je pitao, Artani, ima 

li još nešto? Ima ih i u Blacu . Čak i tada sam to kritikovao , rekao sam neka se uradi tamo u Strazimiru 

, ali neka se uradi u opštini Dragaš. Mi smo siromašni gradovi koji nemaju problema sa sportom. Jedini 

grad. Ona takođe treba da se uda. Nemam pojma zašto se grade putevi, ili se kockaju , ili se asfaltiraju 

u planinama. Moli se za ulaganja u poljoprivredu i stočarstvo. Drago mi je da je prošao kroz asfaltnu 

planinu, ne izlazim sa kritikama . Takođe smo vam rekli - sada, uz svo poštovanje koje imam - imali 

smo 14 godina odmora , došli smo vrlo spremni, i vidite i sami da vredno radimo . Siguran sam da i 

jedan mandat gradonačelnik, zajedno sa svojom Vladom, ima uslov da se istušira. Radiš šta hoćeš, a ja 

se pretvaram u stvarnost , oči su mi prazne. Jedna poslovica kaže: Ubij hrabre, ali ih ne jedi. Možda se 

ni ja ne slažem, ali se radi na tome . Očistite vodu koju Nexha pominje , rekao sam gradonačelniku - 

uz svo poštovanje koje gajim prema Šabanu Šabanu - 7 puta da mu je nabavka propala , a vi ste jednom 

probali i dali onome ko vas ruši. Osim što sam mu je jednom dao greškom . Pogledajmo ove druge, 

jesu li odbacili pitanje vode prije mjesec dana? Nikada nije imao hrabrosti da mu to da. Neka ga sruše 

. Pa voda se diže. Ova loša vlada koja je došla , plač pravi vodu. To nije istina! Sada morate shvatiti da 

smo zamijenili uloge, naše je da radimo više, a manje razgovaramo . Što se tiče pitanja koje ste 

pokrenuli, ne znam koliko je to lično, ja imam primarni posao, radim sa studentima. Sada ostajem 

koliko moram, osim u slučaju da nemam vezu sa njima , jer i moja plata je kod vas, razlika je prilično 

velika. Moramo biti jasni u vezi ovoga. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini  : Poštovani, molim za razumevanje, možda ću uzeti još malo vremena, odgovoriću 

na pitanja koja ste mi postavili. Ali ja imam obavezu da mi je na prošloj sjednici i na sjednici prije ove 

postavljena neka pitanja na koja nisam mogao odgovoriti, jer nije sačuvana eventualna tačka dnevnog 

reda. Prethodno sam gospodinu profesoru odgovorio o projektu Gimnazije. Dok me je na prethodnoj 

sednici Dritoni optužio da ne postoji projekat za renoviranje ili asfaltiranje nekih puteva u selu Bresane 

, niti za izgradnju parka, niti je bilo eksproprijacije. Rekao sam ti tada da ga nisi našao ni jedan dan i 

da ga nisi pročitao jedan dan . Vidio sam, gdje ga imaš, ofarbao sam ga u žuto, uzmi i pročitaj gdje piše 

eksproprijacija. Ovdje je napisana eksproprijacija i na osnovu toga smo nam platili 20% eksproprijacije 

zgrade SharrProdhim . Takođe, ovde imate kompletnu dokumentaciju, odluku Skupštine - obratili smo 

se Vladi - odobrenje Vlade, odluku AKP koja je prihvatila odluku Vlade , takođe odluku da su sredstva 

dodeljena, novac uplaćen . Možete doći i uzeti ga a da ga ne vidite. Govorilo se o početku školske 

godine: nedostaje 7 nastavnika. Ne znam ovaj podatak, moguće je da je tako. Ali imam izvjestan 

podatak da se, čak i ako negdje nedostaje nastavnika, nastava održava i popunjava . Naravno, kada se 

takmičenje završi, može biti pritužbi. Na primjer, na prvom konkursu svi kandidati koji se takmiče 

možda ne ispunjavaju uslove, konkurs se mora ponoviti. Što se tiče nastavnika, za transfer . Ovaj 

problem je postojao , taj problem je rešen na najbolji mogući način . Odluka je donesena. Organiziran 
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je kao asistent za djecu sa posebnim potrebama. Ne, nije organizovan kao asistent, već kao pomoćni 

nastavnik. Rekli ste na kom se zakonu zasniva. Gdje se nalazi, možete pročitati u odluci. Pročitajte, 

piše zašto i zašto. Međutim, problem Ridvana Shabanija je riješen i on je sada razredni starešina. 

Odluku je doneo u školi " Fetah ". Sulejmani “. Govorio sam odgovorno, problem je rešen. Malo ste 

zakasnili sa podacima. Postojao je , rekao sam, kao problem , ali problem je rešen kako je pravno. On 

je razredni starešina. To nije razred, idite ga pogledajte , slikajte, snimite, pogledajte ili podijelite. 

Problem je riješen i nema zamjerki, zadovoljan je rješenjem. Datira od 12 ili ranije. Kažem vam da je 

ovaj problem riješen. Ako želite da idete, ohrabrite ga, ne dozvolite mu da prihvati rešenje, to je nešto 

drugo. Bio je motivisan, saznajemo , ali je zapravo prihvatio rešenje koje je legalno. Direktor nije ovdje, 

jer ima sastanak sa direktorima škola, sastanak koji je zakazao regionalni direktor policije i komandir 

policije Dragaš. Što se tiče škole Bresân , ona funkcioniše i održava nastavu u tri smjene, ali se nastava 

održava. Samo tri odeljenja nisu renovirana , jer je bila greška, nisu pravilno izmereni. Kad ih je 

predradnik izmjerio, vidio je da tri razreda nisu uračunata u dodatak . Jučer je bio inžinjer Florimi , 

raspisaćemo tender, ali kada deca odu na odmor, uradićemo renoviranje onih unutra. Da, dobro je 

počelo . Ne, dobro se sjećam šta je direktor rekao. Rekao je za Restelicu . U Bresani nastava je počela 

kako treba , 2. septembra. Vrlo je realno, lekcija je počela i normalno se odvija . Dajem odgovore kako 

znam. Govorili ste o rasadniku, rasadnik je pripremljen, Komisija je bila tu, nije dala tehničku 

saglasnost, tražila je neke dodatne uslove. Nemamo pojma da prvi put gradimo rasadnik, ni vi ni mi. 

Nemamo dana, molili su za neke dodatne uslove. Pisali su nam u pismu, rekli su kada i vi ovo uradite, 

prihvatićemo obdanište. Raspisali smo tender, koliko znam, u petak će biti ispunjeni svi ti dodatni 

uslovi i Komisija je došla da ispita da li su uslovi ispunjeni i rasadnik će biti otvoren. Žao mi je što je 

zakasnila, da normalno, kad nemaš iskustva moraš da prihvatiš ono što ne znaš. Uran mi je postavljao 

pitanja o Komisiji za vozila. Žao mi je - ne znam da li je predsjedavajuća dala obrazloženje Komisiji, 

ne možete ovdje čuti kakvo je obrazloženje dala. Dajem svoje obrazloženje. Na prošloj sjednici, kada 

ste rekli da treba formirati Komisiju, spomenuli ste i cifru od 53 hiljade eura. Kada ste spomenuli tu 

cifru, iako ste tražili uvid u službenu dokumentaciju , tražili ste sve račune za troškove servisiranja 

vozila . Jeste li ih dobili, jeste li ih dobili? Kada ste rekli da je 53.000 evra trošak, tražio sam da se ovaj 

vaš zahtev podrži. Zašto? Činilo mi se veoma velikom količinom. Nakon završene sjednice, od početka 

sam tražio od finansijske službe svoje račune, što je pitanje nekoliko mjeseci. 17 meseci vozila nisu 

servisirana , jer je stvar u OShP-u . Dok ne riješimo problem, to su troškovi 17 mjeseci. Ali nije reč o 

53 hiljade evra - 53 rekli ste i danas, čak i na poslednjoj sednici, pogledajte zapisnik. Potvrdio sam da 

se ne radi o 53 hiljade, nego o 23 hiljade evra. Lagao si, iako imaš račune. Imate sve iza sebe, čak i 

kada ste propustili sastanak, propustili ste 53.000, pošto sam vam vjerovao , kad dođete sutra u 

Komisiju, ovdje ćete napraviti scenu. Povećali ste troškove tendera za 30 hiljada evra, koje ste 
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oklevetali. Molim direktora Uprave da podnese tužbu po ovom pitanju, jer ste lagali javnost, lagali ste 

sve poslanike . I vi ste, prije dvije sesije, došli ovdje na podijum i počeli se baviti mojom ličnošću, 

mojom biografijom i mojim ličnim dostojanstvom. Taj dan nisam ozbiljno shvatio ovaj posao - to su 

zapisnici, prije dvije sesije. Nisam to shvatio ozbiljno, jer sam mislio da je to nešto nebitno, s obzirom 

na to ko to govori. Međutim, kada sam saznao da ste zajedno sa još dvoje ljudi otišli kod X osobe da 

mi skupite bilješke, saznali ste i šta mi je rečeno. Kažem vam ovo: Za patriotizam, za moju prošlost 

mogu me nadmašiti samo oni koji su na šehidskim mezarjima, svako poštovanje prema njima. Vi, 

zajedno sa onim ljudima koji su pisali o meni, treba da znate da sam 1993. godine bio zatvoren, a ja 

sam bio posljednji koji je uhapšen - ne prvi. Sa mojim hapšenjem obustavljena su sva hapšenja u opštini 

Dragaš. Zašto? Ne zato što iza mene nema ljudi ... Ja iz FARK-a sam bio angažovan da formiram štab, 

bio sam načelnik Sanitetske jedinice. Zajedno sa dr Hatimom , dr Selamijem , dr Dževatom i dr 

Fehmijem , bili smo u Skoplju, sa mojim mužem smo kupili svu opremu za terensku bolnicu. Formirali 

smo se u 18 sela drogerijama . Imamo i centralnu apoteku iza sela . Učestvovalo je 35 ljudi čija je imena 

srpska policija tražila od mene da dam. Prihvatio sam svoju smrt - pripremili su mi scenario gde sam 

pobegao iz zatvora i prešao albansku granicu, ubio me - nisam prihvatio ni ovo . Molim te, sledeći put, 

Urane, budi mnogo pažljiviji. Ne unosite biografije ljudi koje ne poznajete i ne slušajte druge ljude. 

Nemojte se mešati u stvari u kojima želite političke koristi u tom pogledu. Još jednom sam te molio, ne 

upadaj u ove stvari. Sada prelazim na pitanja. Što se tiče ograde u selu Blač , za koju ste rekli, ja ne 

verujem da je tako - ne kažem da nije, kažem da ne verujem da je tako, ali sam otišao da dokažem . 

Nema problema, idemo zajedno. Na stopu vaše žene: čuo sam za kasno. Čuo sam za to , zanima me . 

Rečeno je 12, pa 14, na kraju je ispalo 16. U školi Blaçi , tri nastavnika je prihvatila prethodna vlada 

da im da 24 časa engleskog jezika. Sada, kada je podjela sati obavljena, svima je jednako dato osam 

sati. Međutim, prema zakonu, polaznici nastave imaju pravo da traže izborne predmete. Sada, dva 

profesora koji kasne osam sati, njihovi roditelji su tražili izborne predmete engleskog jezika. Čak i sada, 

kada su ta dva profesora pitala , slušali su dodatne predmete. Žena hoće da te uči, ali roditelji nisu tražili 

časove - kažem ti šta znam, možeš da se suprotstaviš . Međutim, ona sada ima 16 sati od osam sati. Ne 

dozvoljavam ovakvu diskriminaciju sa bo. Ako vaša prijateljica želi da ispuni stopu , neka uputi 

službeni zahtjev DKA. Ako DKA to ne smatra pozitivno, onda dođite kod mene i žalite se. Jako mi te 

je žao, zašto si više puta izlazio i branio svoje lične interese ovdje u Skupštini, kad imaš još dva člana 

skupštine . Umjesto da mi pričaš o tebi , ispadne loše. Ili je neko od skupštinskih poslanika izašao da 

ih zaštiti, a ne vi sami, vama lično ide loše. Sa Arijetom smo se dogovorili oko saobraćaja , on je to 

preuzeo i riješio mi još jedan problem. Za predmete fizike i biologije ne znam da je najavljeno i ukinuto 

. Ali lekcija se održava, i fizika i biologija. Ali rekao sam ti da ne krečim učionice . O fotokopijama: 

Prošle godine raspisan je tender za nabavku 16 fotokopija. Procedure se obavljaju preko Kancelarije za 
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nabavke. Sve procedure su završene, fotokopije su kupljene i distribuirane. Masi su rastjerani, neko, X 

osoba, je podnio tužbu sudu, tužilaštvu. Tužilaštvo istražuje ovaj problem, navodno jer su ovi uređaji 

stari. Intervjuisano je nekoliko ljudi iz Opštine, počev od šefa nabavke, rukovodioca ugovora, Komisije 

za prijem robe. Sada idu na ta mjesta gdje su fotokopije, fotografišu ih i dobijaju informacije od ljudi 

koji rade sa tim aparatom. Prema informacijama koje imamo, do sada je sve u redu, nije otkriveno ništa 

loše . Sad čekamo, vjerujem u istragu i sud. Potvrđeno je , da li je to istina ili ne, to je njihova stvar. 

Svi uređaji su u funkciji. Bolje uređaje Opština nikad nije, škole nikad. Idite sami da razgovarate sa 

direktorima. Idi u Opštinu , ima 5-6 kancelarija, idi pričaj pa proveri . Nije tačno da laboratorija nigdje 

ne radi, osim u Brešani, i tamo će se to riješiti. Imamo problema sa nabavkom reagenasa , nije da ih 

ranije nemamo, više puta smo raspisivali tender. Ovdje postoji neka vrsta sukoba interesa - čak i oni 

prije nas koji su tamo bili znaju - postoji samo jedna kompanija koja može isporučiti ove reagense . 

Problem smo riješili u drugim dijelovima, sada ga rješavamo iu Bresani . Nisu tri godine, to su mjeseci. 

Stipendije: Još je rano za raspisivanje konkursa za stipendije. Prošle godine nam je sudski izvršitelj 

uzeo sredstva od stipendija, ali smo našli druga sredstva i nije propala . Naime, podijelili smo više 

stipendija nego što smo planirali , a za svakog studenta smo podijelili 100-150 eura više nego što je 

planirano. Afroreovo pitanje, javna rasvjeta na putu prema Brodima : Nekoliko puta smo imali 

problema sa ovom rasvjetom, sada je potpisan ugovor sa firmom koja se bavi održavanjem javne 

rasvjete i to će biti riješeno. Čak je i struja slaba, znate da sam prošle godine otpustio Komisiju da 

nađem mjesto za izgradnju transformatora. Čak i na tvom ulazu . Međutim, tada smo naišli na prepreke 

u katastru, tamo uopšte niste pisali puteve. Imovina koju smo hteli nam je ustupljena, nije bila naša, 

nego privatnog lica. I u katastru se, nažalost, mjesto događaja vidi kao put, ali u katastru nema puta. Ne 

želimo da nam smetate i povlačimo se. Ne zato što ste član skupštine , ali nije dobro nekome staviti 

transformator i blokirati mu put. Mislili smo da je taj put legalan, ako je legalan, tu ima mjesta za trafo. 

Bilo bi lijepo izgraditi put do Njemačke, ali nemamo sredstava. Sredstvima Opštine, opštinskim 

grantom , odlučili smo da rešimo probleme unutar sela jednom za svagda. Ako nađemo donacije, ako 

nađemo investitore iz ministarstva, gradićemo i puteve van sela. Da, nismo otišli na pola puta, mi kao 

vlada u Njemačkoj nismo utrli put. Nismo ni raspisali tender za Njemačku. Mi nemamo! Istražite, 

garantujem vam, sećam se mnogo toga. Rekli smo da ćemo funkcionalizovati stručnu školu . Nakon 

što sam preuzeo dužnost, sa bivšim direktorom obrazovanja i sa opštinskom vladom, videli smo tu 

školu, zaista sam zadivljen njenom veličinom, i da je imala sve ono što spada u stručnu školu. Šteta što 

se škola ne može koristiti. Jedna greška je bila tu: lokacija. Lokacija mi je onemogućila čak i 

najfunkcionalniju školu . Razlog je reakcija građana Dragaša, koji se ne slažu da ste tu premestili 

Gimnaziju - da je plan bio da se sruši osnovna škola koja je ovde, da se izgradi trg, da se Gimnazija 

napravi u osnovnu školu i Gimnaziju preseliti tamo. Međutim, reakcija privrede je bila veoma velika i 
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mi smo odustali od toga. Sada ga koristimo za druge stvari. Napravili smo i magacin za opštinske 

institucije i koristimo ga za sajmove. Zakon o upravljanju otpadom: ne kaže da se ne usuđujete nikoga 

osloboditi plaćanja. Ali zakon kaže: Sve usluge koje pruža regionalna kompanija moraju se platiti. Pišeš 

li tako? I šta će mi ovo reći? Mi kao opštinska vlast smo mogli da kažemo ovo: X-i je oslobođen 

plaćanja, ali će opština isplatiti kompenzaciju kompaniji. Vi ste biznismen, ta privatna firma koja ima 

zaposlene, ima troškove i morate da plaćate njene usluge. Šta vam je na umu, mi kao Skupština opštine 

onda odlučujemo da prodate 10.000 komada jogurta po 1 cent. Ko bi trebao da vam nadoknadi štetu ? 

Takođe je privatna kompanija, " Hidroregjioni " je privatna kompanija, posluje na osnovu prihoda koje 

prikuplja od usluga koje pruža. Sad nije dobro, molite za subvencije ovdje, svaka vaša rasprava je oko 

subvencija, ili s druge strane hoćete da firma obavlja usluge i radi besplatno. To je isto kao da sam ti 

rekao da prodaješ jogurt za 1 cent, a opština o kojoj govorimo da ti nadoknadi 1 cent. Odakle općini 

alat? Sa alatima, sela koja još nisu priključena na sistem, platili smo ih godinu dana, što ih više 

zaključavaš, više ih učiš , više vidiš, to je dobro. Vidite, prošli mjesec za kolektivni ugovor od projekata 

koje imamo dobili su 480 hiljada eura. Sada čekamo sljedeći kontingent, Vlada ne uzima sredstva od 

plata i naknada, već ih uzima iz kapitalnih projekata za koje imamo ugovore i onda imamo probleme. 

I posljednje pitanje, jesu li konkursi objavljeni na službenoj web stranici. Da, objavljeni su. Za one koji 

me poznaju, prijavite se i pronađite me na SIMBN-u, zvaničnom sajtu. Ko želi da se prijavi, sva 

takmičenja su tu. Također za Vijeće BI-ja da sam imao bo Dritoni pitanje. Ostalo je vrlo malih poslova, 

čak ni 1% poslova. Rekao sam kompaniji koja ga je uzela možda 20 puta. Konačno: Iz LVV-a se digla 

velika buka oko zapošljavanja Vetima Ramadanija , od direktora Uprave na drugom mjestu, kao javnog 

funkcionera. Visoki funkcioner VV Filiz Mustafa je dao intervju na Radiju Dukađin, gde me je optužio 

da je načelnik opštine prekršio Zakon o državnim službenicima, član 14. I ja sam dao intervju na istom 

radiju. Intervju je trajao 2-3 minuta, uzeli ste i prekinuli vezu na 10 sekundi. Intervju Filiz Mustafe ste 

dali u cijelosti, moj intervju ste ostavili samo na 10 sekundi . Dakle: Žao mi je što je Filiz Mustafa 

visoki funkcioner LVV-a ili savetnik Poslaničke grupe LVV-a u Skupštini Kosova. je li tako? Ne znam 

ni da je Zakon o državnim službenicima stavljen van snage 22.12.2022. Gdje ga imam! Stavlja se van 

snage i glasi kako sledi: Nakon stupanja na snagu ovog zakona, stavlja se van snage Zakon br. 03 L-

149 o javnoj službi Republike Kosovo; Zakon o javnim službenicima i Zakon br. 08 L - 128 o 

izmjenama i dopunama Zakona br. 06 L - 114 o javnim službenicima. Ovaj zakon, koji nije bio na snazi 

20 mjeseci, stavljen je van snage Zakonom o državnim funkcionerima. U stvari, ovo je dezinformisalo 

javnost, i vi volite te vagone, iza cijele lokomotive. On nema dana, a ti si pokazao neznanje. Filiz 

Mustafa me je optužio za zapošljavanje visokih javnih zvaničnika. Visoki javni funkcioneri u opštinama 

su samo načelnici opština, oni koji imaju VIP kartice i vlast. Direktori nisu visoki javni zvaničnici. 

Procedure koje su vođene za zapošljavanje predmetnog gospodina su razvijene na osnovu ovog zakona, 
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a na osnovu QRK Uredbe br. 15/2023 o postupku prijema u državnu službu. Konkurs je raspisan, evo 

konkursa, sve procedure su završene, lice je takođe primljeno na posao javnog službenika i dalo ostavku 

na funkciju direktora. Žao mi je gospodina Filiza koji je iz ove zemlje - znate da smo prije tri mjeseca 

imali poplave, umjesto da se on uključi , on je iskoristio svoj autoritet u Vladi da nam pomogne da 

saniramo štetu koju do danas nismo od nje dobio samo jedan cent pomoći. Ta pozitivna energija koju 

ima, dobro je pomoći svojoj zemlji, ali je i serviran klevetama. Hvala vam! 

Uran Halimi : Predsedavajući, istina je, čak iu zapisniku sam rekao 53 hiljade evra. Pitao sam ukupnu 

vrijednost gdje sam naplatio fakture, rekao sam pogrešno. Izvinjavam se javnosti, jer sam iskreno 

pravio greške a da toga nisam ni svestan. Izvinio sam se svima . Umjesto da kažem 23 hiljade, rekao 

sam 53 hiljade. Da li se smejete ? E sad hoćete da ispravim , pa makar i pred medijima i pred vama, 

poštovani delegati, da ako sam rekao i video da sam rekao 53 hiljade, nije u redu. Ukupna vrednost 

održavanja tih automobila, fakture koje sam tražio i fakture su mi uručene od aprila do kraja jula 

predsedavajući - imam ove fakture, da li ste ih održavali ili niste pošto ih održavate, znate to - pa za 

ove račune vrijednost održavanja tih automobila je 23.806 eura. Još je debelo, jer sam analizirao svaki 

račun jedan po jedan. Zato sam želio da napravim Komisiju. Pusti me da griješim, sumnjao sam , 

večeras sam u krivu, večeras nema više pronađenih. Zašto ste, predsedniče, oklevali da formirate tu 

Komisiju? Međutim, šta god da imate, mi i dalje možemo formirati Komisiju , ja sam prihvatio grešku, 

vi prihvatite svoju grešku, formiramo Komisiju i vidite šta je bilo. Zatim, uz normu, recite da štitite 

svoj lični interes. O predsjedavajući, vi ste nepristojni bivši koji štitite moj lični interes, došao ste ovdje 

i rekli mi da mi niste zaposlili osobu. Ali obično uzimate slobodne sate , to je malo. Normalno je da ga 

moram zaštititi, jer si me dirao direktno u porodici . Reci da imaš posla sa mojom ličnošću . Šta vi 

osećate u kafi, ja to apsolutno ne podnosim. Možete me slobodno tužiti , dati mi svoje argumente i 

hajde da se suočimo sa zakonom. sta si osecao u kafi, ako vladas kafom predsedavajuce, sa glasinama 

o kafi, onda nastavljamo ovako, slobodan si od mene, sa najvecom iskrenošću, tuzi me sta si osetio i 

od koga si osetio To što sam ti rekao ovdje, ti si izdajnik, na sjednici je i snimak. Ne odustajem od toga, 

jer vi ste u odnosu na LVV izdajnik i svi građani to znaju. Tri nastavnika su dijelila 24 sata. Pred 

medijima sam uručio i Radio Sharri sa ugovorom, dva ugovora mog prijatelja, koji je zaposlen 20 sati 

sedmično. Postoje dva ugovora, predsedavajući. Kako je stigla na posao 8 sati? Angažovan je na osnovu 

dva ugovora. Riječ je o ugovoru iz 2011. godine sa 20 sati, radi se o ugovoru sa protokolom broj 13-

418-15 od 01.09.2011. godine, gdje piše da Jasmine Fetahu - učiteljica u školi " Ilmi Bahtijari “, mjesto 

Blaç-Zaplluxhe-Zgatar , nastavnih sati sedmično je 40, ispod su sati nastave sedmično 20. Takođe imam 

ugovor za narednu 2018, gdje je ugovor regeneriran , još uvijek je 20 sati, predsjedavajući. Kakav 

zahtjev imam? Ako oba ugovora padnu, pogledajte i izračunajte qato kao zahtjev. Onda mi recite o radu 

Filiz, o radu zapošljavanja, za nepotizam, nedavno ste išli kod njih , ne samo u ovom slučaju bivšeg 
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direktora, nego u svakom slučaju, poštovani predsjedavajući. Posto tamo nema kurgjo , ukinut je zakon 

, zasto to kazes , zasto si zvao i molio ih da povuku dva podnosioca pritužbi koji su bili na tom 

konkursu? Vaša vlada. Nisam ga ni ja vidio, ali Filizi je rekao da jeste, LVV. Zašto to shvataš lično? 

Pitali ste dva podnosioca žalbe na ovo takmičenje i oni su atraktivni . Ima i drugih pritužbi, a ima ih 

još, predsjedavajući. Stoga se sumnja da je izmanipulisano i mjestom rada . Postoji i sukob interesa, 

ako državni službenik ne vodi svog direktora na posao, nema šanse da se to meni desi. Međutim, u čast 

Filiz, ja vas prvo pozivam predsjedavajući! Bez obzira ko je on. Šta će mi reći ako je savjetnik 

Poslaničke grupe? Sue! Ima li klevete? Hvala vam! Sue, predsedniče! Nije problem, možete ga tužiti, 

mi ćemo to demantovati sa dokumentacijom. Što se tiče neznalice koju si rekao, samo napred. Ne 

sviđam ti se i dijeliš pijuna kojeg si stavio na posao, otpustio si ga s posla. Potpuno razumijem vaše 

upravljanje. Znate li šta se dogodilo? Šteta kad uzmu neke mlade ljude, bon vaki biznismeni jesu, ili 

djecu biznismena, zaposle ih ovdje sa platom da znamo kakva je plata, čak ih prave i robovima . Bez 

plakanja sa bo like i podijelite ih, da se zabavite ili da zadržite posao. Ako smo vagon, pošto kažeš da 

si predsjednik, ti tvoji pijuni ne plaču i podijeliti. 

Nexhat Selaj : Predsedavajući, pokušaću da koristim pravilnik koji je donela predsedavajuća 2 minuta. 

Mi učitelji smo takvi, šta da radimo. Rekli ste da ste ranije doneli odluku, mi smo odluku doneli brže. 

Ne znam da li za posao treba izdati dva rješenja ili jedno? Ovo je rješenje koje ste donijeli 20.06.2024 

. Ako ste donijeli kasniju odluku, sada je žalba koja odbija vašu , da je žalba podnesena 10.09.2024. 

Odgovor još nije vraćen. Kada ste donijeli tu odluku i predali je učitelju? Ovo su odluke koje donosi 

Skupština opštine. Ne govorim, rekao je, slušao je, rekao mi je. To je to! Neću da ih iznosim u medije, 

ali ovi su napisani i ovjereni su, čak i sa serijskim brojevima. Sada kada me dotični obavestio , rekao 

je da nemam odluku. Vi kažete da smo donijeli rješenje , on kaže da nemam odluku. Žao mi je, ako je 

tako, žao mi je. U redu , dali smo vam odluku, predsedavajući. Recite da kasnite sa odlukama, ovo je 

nova odluka. Ne znam koliko je odluka izdato. Ako se izdaju dva rješenja za isto radno mjesto, to je u 

redu. Ako je jedan pušten, to je to. To je učitelj, nastavnik koji podržava, koji je protiv prava, protiv 

zakona. Ne možeš pobediti učitelja. Ako ne poznaješ zakon, kako mi možeš reći da je legalan. Kažem 

da to nije legalno. Da, ne mogu, jer nije adekvatno. Sad mi pričaš malo više . Zašto učitelja kojeg ste 

doveli niste uzeli za podršku? Ne brate, nije! 15-godišnji radnik može sa mnom , a? Da, učiteljica je 

otišla u penziju, direktor, nova radnica je primljena na isti posao, a 15-godišnji radnik je unaprijeđen u 

pomoćnog nastavnika. Ne razumijem ovo. Prošao sam minute , vodeći. Žao mi je! 

Shpetim Hajredini : Onda, problem je što ću dva minuta sumirati sve stvari koje sam želio da ponovim 

kolegi sa pozicije, ali ću pokušati malo da ubrzam i dođem do dna tih pitanja. Spomenuo je vodu 15 

sela, rekao je da bivši predsednik želi da promeni firmu, a nakon što je probao ovo, da li se žali, ne 

znam šta je rekao. Poštovani skupštiniče , ne znam koliko vi znate, ako se sada vaš predsjedavajući 
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miješa u projekat i sam daje projekte, onda nije dobro, jer predsjedavajući nema pravo da se miješa u 

to. To ide putem nabavke, žao mi je. Ponude nosite u Ured za nabavke i odabire se najjeftinija. Osim 

kao pojašnjenje, dao sam ovo, da predsednik tada nije bio kriv, a ne da nije hteo da finalizuje taj projekat 

- jer dobro znate kako su se odvijale okolnosti , koliko se puta vraćao u OShP . Imamo pritužbu, to su 

sve stvari koje ste na brzinu spomenuli, ali moram da uđem i da ih još jednom spomenem. Pomenuli 

ste i boračke kategorije, kategoriju boraca, invalida za koje sam tražio da budu oslobođeni plaćanja. 

Čak i tog dana, predsjedavajući zna da imam moć prema njemu , da sam rekao da imamo mogućnost 

da izvršimo povrat novca . Ako taj iznos mnogo utiče , onda mi kao opština imamo budžetske 

mogućnosti da ispunimo i taj finansijski jaz kompanije. Znaš dobro šta sam rekao. Drugo je želja, drugo 

nije mogućnost. Naša opština ima priliku. Drugi, javni konkursi koje sam ti rekao predsedniče, ne znam 

tačno, ali imam potencijal . Javni konkursi u Upravi, ne u prosveti, nego u Upravi, da li se objavljuju 

ili ne, da sad još jednom pročitam napomenu koja mi je poslata, to su javni konkursi u Upravi. Bez 

obzira da li su ovi konkursi javni ili ne. Kažete da i to je u redu. Još nešto što me je jako dojmilo sa 

strane ovog kolege koji me je optužio. Draga, znaš da te jako poštujem, još uvijek poštujem, nije 

problem. Ali, 4 godine me dobro poznajete jer sam radio za svoje selo. I dalje bih radio da jesam, ali 

sam prepustio pravo nekom drugom. Oni su na poziciji i neka rade za selo. Inače me dobro poznaješ, 

ja sam tvoja kategorija po tom pitanju i puštam. Ja sam ovdje ne samo riječi i rasprave, nego sam i 

djela. Opet, ako dobijem priliku nakon godinu dana postojanja, tada ćete vidjeti ko sam. Hvala vam! 

Driton Ademi : Osim ako ne želite da popunite mog kolegu Nedžata Selaj . Predsjedavajući Ridvan 

Shabani podnio je zahtjev 12.10.2023. On već danima zna da je u tu školu išao penzioner , da je iz " 

Fetaha ". Sulejmanit “. Dana 12.10.2023 godine zahtjev je dostavljen DKA, ali ste raspisali konkurs, 

ako se ne varam, početkom jula ili krajem juna za novog nastavnika, dok je ovaj zahtjev podnosio 

godinama . Ketu pokušava da komunicira sa kolegom . Zahtjev za transfer , a to je zahtjev koji imate, 

napisao je 12.10.2023. Raspisali ste konkurs u Dragašu i zaposlili ste nekog drugog, niste završili ovo 

. Vaš bivši direktor je javno rekao, jednom kad ćemo organizovati radnike, sada gde postoji manjak, 

popunićemo ga novim radnicima. Drugo, eksproprijacija, predsjedavajući: Dobio sam KAB koji ste 

napisali za 2025. godinu, u eksproprijaciji ste predstavili eksproprijaciju za 2025. predsjedavajući. 

Dajem i budžet, mogao bih već reći šta sam odobrio prošle godine u Skupštini. Rekao sam vam kojom 

šifrom budžeta ste ovaj novac namijenili za eksproprijaciju. Nisam ti rekao više. Nisu me pogrešno 

naučili , Samide , da sam prilično star. Još jedan odgovor za Sefu . Šefe , dobro znaš da taj tender nije 

mogao biti raspisan kako ti misliš , koji je bio zatvoren 7-8 godina. Taj projekat - takođe tog dana je 

smenjen predsednik Kallxo.com - projekat je izveo PDK. Većinu radova izveo je PDK u svojoj vlastitoj 

vladi. Ko ti je napisao projekat, dođi i reci mi ? Šta si rekao danas-razmisli malo-zašto sam rekao da mi 

je bitno da se ima u vidu vlada selfija i fotki,da kompanija na koju si se uvek žalio ,danas si izašao i 
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rekao nešto pogrešno . Plus, što je najgore, imam tu sliku da ti je dam, plači osoba koja se žalila - ne 

shvataj previše lično - kada si položio zakletvu, evo je Seo sam pored tebe . Zašto ne reklamirate druge 

kompanije , osim ove? Za svoje ljude, bolje ih je reklamirati . Nemojte ići van i reklamirati samo svoje 

ljude, imate puno posla koji možete izaći i iznijeti u javnost, na Facebook , ali to je sve što ste uradili. 

Hvala vam! 

Qamil Kolloni : Sa profesionalne tačke gledišta, sve je bilo u redu, ali sa klevetama ovdje nije u redu. 

Pokušavajući zatvoriti stvari, neki pokušavaju otvoriti probleme za koje su sami krivi. Ne želiš me 

unutra. Pokazujem ti vrlo jednostavnu stvar, Dritone. Ne politizuj stvari. mjera Šefe , više nema potrebe 

da razgovaramo sa tobom . Znamo da ne mozes da pravis selfije sa mnom , cela Bresana sa mnom , jer 

mozes - Kadri Veselin e Opojë - ovaj gradonačelnik vas je pobedio . Ovaj te je tukao u Bresani , farbaj 

cijelu Bresanu altonom , ti ne slikas selfije . Da, imamo srce za selfije u Bresani , imamo srce za selfije 

i u Kahmosu. Da, ne možeš se udati za mene, jer ne vidiš , zato što vidiš crno. Tebi svaki dobar posao 

u Bresani koji je bo, izgleda ti crno. Nema više ništa s tim. To je u redu , ali ne možemo se otarasiti 

ovog sranja . Što se tiče osobe koja je bila ovde, on je bio osnivač LDK i došao je u svojstvu prvog 

predsednika DSK, kada je došlo do unapređenja i promene vlasti. Premladi ste, u to vrijeme ne 

poznajete pokrete, ljude i pojedince koji su učestvovali. Ne zamarajte se propagandom pravite se 

upućeni ali čini mi se da niste ista osoba . Zablistajte, imam pozadinu za sve pokrete i dobar sam u 

tome. Molim te, ne možeš me optuživati za moje poteze. Ako pričate o vodi, potrebno vam je više od 

jednog dana od kada smo pronašli vodu ovdje, nakon 4 miliona sredstava koja imate iza, našli smo 5 

hiljada eura. I sa 5 hiljada eura uspjeli smo iz početka i kompletirati sopstvenim sredstvima uz ulaganje 

od 3,5 miliona, a da ne govorimo o šteti koju je ovom budžetu napravila prethodna vlast. Nismo im 

sudili . I danas postoje posljedice početnih investicija koje su napustile kompanije i ostavile veoma loša 

radna mjesta. Umjesto da se hvalite metodom i najboljom mogućom filozofijom koju je gradonačelnik 

pronašao da riješi ovaj problem vodosnabdijevanja, vi me pokušavate polarizirati . Znate li zašto ga 

polarizujete? Samo si gledao, dečko. Nisi video belo , čoveče . Ne možemo vam pomoći da promijenite 

mentalitet, to je problem. Zato ti ovako govorim. Što se tiče subvencija, Rescue , doveli smo do prve 

budžetske cirkularne za povećanje broja subvencija. Međutim, da bi se povećao broj subvencija , sve 

subvencije moraju dolaziti iz sopstvenih prihoda . Ako pogledate član 3 budžetskih izdvajanja, imamo 

preko 73%. Dobro znate da postoji i odluka, da se prihodi od poreza na imovinu, koji su isključivi , 

vrate građaninu u infrastrukturu. Mogućnosti su limiti koji su nam omogućili da izdajemo subvencije 

iz sopstvenih prihoda . Jer, kada smo razgovarali sa Ministarstvom poljoprivrede, ja to kažem sa 

velikom odgovornošću , on je rekao da ja dajem novac za subvencije. Nije nam čak ni dozvolio novac 

od granta . Zatražili smo od Generalnog granta povećanje subvencija u poljoprivredi. U prvoj godini 

imamo nešto više subvencija zbog činjenice da smo prikupili nešto više sredstava. Ako postepeno 
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prikupimo više ličnih prihoda nego što smo planirali , možemo napraviti subvenciju u poljoprivredi. 

Naprotiv, to su granice i još uvijek postoje sredstva koja možemo subvencionirati. Ne možemo više 

lagati farmere. Za infrastrukturu i kapitalne investicije, ako nam se dozvoli u poljoprivredi sa bo, 

pokušaćemo, jer i tako u kapitalnim investicijama, u infrastrukturi, zdravstvu i obrazovanju, skoro smo 

ih pokrili , uredili smo veliki broj infrastrukture kroz sela. Ostaćemo ispred i trudićemo se da 

promenimo filozofiju raspodele budžeta, a fokusiraćemo se na poljoprivredu i turizam kao dve oblasti 

koje smo takođe stavili u ORP i u Strategiju razvoja turizma kao prioritet. Stoga, sa stručne tačke 

gledišta, smatram da je ovo vrlo jasno – u pravu ste i mi ćemo zajedno sa ovom Skupštinom uložiti 

napore da riješimo ovaj problem. Međutim, ne treba nam nepotrebna politizacija i ne bi bilo dobro da 

tako nastavimo . Bez obzira šta se dešava sa budžetom, treba da znate jednu stvar: budžet se povećava. 

A u opštini, kada ima više novca, budžet je veći, ima pomaka. Nema većeg uvažavanja i ne treba ga 

jesti, kad ih revizor revidira i sljedeće godine. Dobili smo reviziju odličan . Revidirano je 320 predmeta 

, ova Skupština je revidirana 6 meseci i ova Skupština je izašla - odlučno piše mišljenje revizora da su 

finansijski izveštaji u skladu sa međunarodnim standardima. Ne postoji niko ko može dati bolji 

odgovor. Ko može dati bolji odgovor i ko je najviši organ na Kosovu - nađite mene - koji procenjuje 

finansijske izveštaje i izveštaje, onda ja vama prepuštam odgovornost. Strpite se iduće godine, opet 

ćemo imati iste revizije , jer ako se uradi 324 revizije , a ne nađe se nijedna primjedba, znači da tu nešto 

nije u redu. To nije moja zasluga , to pripada ovom osoblju, ovoj vladi, pripada ovim zvaničnicima koje 

neko može nazvati PDK, neki VV, a neki LDK. To su naši ljudi i to smo mi. Nemojte politizirati stvari 

više nego što je potrebno i nemojte govoriti teške riječi koje ne možete povući. Zato ostanite mirni, ne 

pocinjite sa ovim euforizmima , jer ovakvim nacinom optuzivanja samo pravite nepotrebne probleme. 

Imamo učitelja koji pliva za nas , zašto pravite ovaj problem. 

 

Samidin Dželadini : Samo pokušavam da te smirim trunin , započeo sam kratku biografiju sa nekoliko 

rečenica o biografiji predsednika. Dobro ste me čuli , da i ja govorim o PDK . Načelnik opštine je bio 

u zatvoru. Rekli su propagandisti, kolaboracionisti, udbaši . Mislim da ne tuku predsednika . Kada je 

došao na ostrvo, bio je preplanuo. Vidio sam ga, bio je crn, prije 50-ak dana došao je na ostrvo. Kada 

se vratio, došao je na posao, nasilno tijelo koje ga je odvelo u zatvor, poštovalo zakon i vratilo ga na 

posao. Nasilno tijelo se vratilo na posao. U međuvremenu, PDK ga je otpustio sa posla. Dva puta se 

takmičio , otpušten je , nije primljen . Ni mi nikada nismo razgovarali . 

Arijeta Skeraj : Vi koji želite konačnu tačku, molila sam vas da sjednete da se sjednica ne završi bez 

kvoruma. Molio sam te! 

Samidin Dželadini : Govorite o zapošljavanju. Imate mnogo militanata sa uslovima, smanjenjima , 

zapošljavanjem, investicijama. Zaustavili smo to i veoma sam srećan. Bile-bile, PDK su i dalje najveći 
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korisnici. Pozabavite se problemima gdje je to potrebno, jer nije ovdje da pokreće pitanja koja nisu 

povezana. Salim je izbacio 20 doktora Jonuzi iz Dragaša. Čak ni prethodni predsjednik, Betim Merdiu 

, nije primljen da radi kao ljekar. Četiri žene su bile ovde, takmičile su se , nije ih prihvatio kao lekare, 

uzeo je dve svoje militante i nismo razgovarali . Napravili ste teške prekršaje, otjerali ste naše najbolje 

kadrove. 

Arijeta Skeraj : Onda, Samidine , nema kvoruma, makar na narednoj sjednici, izvinjavam se. Dok 

zatvaramo ovu situaciju, uvijek molimo za drugu eventualnu tačku. Na kraju jesmo i nisam nimalo 

zadovoljan što oni ovako odlaze i odlaze. Oni sami sebe mole, a molili su i samog predsjednika. Imaš 

predsjednika, naređuješ, pitaš, moliš se, bježiš, to isto nije u redu. U nedostatku kvoruma zatvaramo 

ovu sjednicu! 


